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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών: θα εξαντλήσουμε την
αυστηρότητα σε περίπτωση εμπλοκής μελών σε έκδοση
ψ ...

Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

934.9 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών: θα εξαντλήσουμε την αυστηρότητα σε 

περίπτωση εμπλοκής μελών σε έκδοση ψευδών πιστοποιητικών
«Επιδημία» εικονικών εμβολιασμών
- Εντείνονται οι έρευνες στη Βόρεια 
Ελλάδα - Σαφάρι ελέγχων και 
ντόμινο αποκαλύψεων

Ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών (ΙΣΑ) 
αναφέρει σε ανακοίνωσή του ότι δεν 
έχει καμία καταγγελία για ψευδή πι
στοποιητικά νόσησης και εμβολιασμού.

Με αφορμή πληροφορίες για εικο
νικούς εμβολιασμούς και για ψευδώς 
θετικά rapid test και PCR, ο ΙΣΑ δηλώ
νει ότι ουδεμία τέτοια καταγγελία για 
γιατρούς μέλη του έχει περιέλθει στην 
αντίληψή του. Στην ανακοίνωση του 
ΙΣΑ τονίζεται ότι σε περίπτωση που 
διαπιστωθούν τέτοιες απαράδεκτες 
αξιόποινες πράξεις, θα εξαντλήσει την 
αυστηρότητά toll

«Ο ιατρικός κόσμος έχει αποδείξει το 
υψηλό αίσθημα ευθύνης που διαθέτει, 
και βρίσκεται με αυταπάρνηση στην 
πρώτη γραμμή της μάχης ενάντια στην 
πανδημία», αναφέρεταί επίσης στην 
ανακοίνωση Συλλόγου.

«Επιδημία» εικονικών εμβολιασμών
- Εντείνονται οι έρευνες στη Βόρεια 
Ελλάδα

Την ίδια ώρα μορφή χιονοστιβάδας 
εκλαμβάνουν οι αποκαλύψεις αναφορι
κά με τη γεωγραφική διασπορά, αλλά 
και τον πραγματικό αριθμό των εικονι
κών εμβολιασμών, οι οποίοι εντοπίστη
καν αρχικά στον Παλαμά Καρδίτσας, 
έχοντας κινητοποιήσει οτο έπακρο τον 
κρατικό μηχανισμό, από κοινού με τις 
εισαγγελικές και τις διωκτικές Αρχές.

Εντολή για διενέργεια ποινικής προ
καταρκτικής έρευνας έχει εκδοθεί ήδη 
από τον Προϊστάμενο της Εισαγγελίας 
Εφετών Λάρισας, Σταμάτη Δασκαλό- 
παυλο, ενώ το κουβάρι της υπόθεσης 
ανέλαβε προχθές και η Διεύθυνση Εσω
τερικών Υποθέσεων της ΕΛ.ΑΣ. καθώς 
η έρευνα έχει υπερβεί πλέον τα στενά 
άρια του νομού Καρδίτσας,

Και αστό γιατί, όπως μετέδωσε το 
protothema.gr, τα ψηφιακά ίχνη της 
φερόμενης ως «πρωταγωνίστριας» της 
υπόθεσης, της διοικητικής υπαλλήλου 
στο εμβολιαστικό κέντρο του Παλαμά 
Καρδίτσας «δείχνουν» προς τη Βόρεια 
Ελλάδα, αλλά και προς τον «στενό της 
οικογενειακά και φιλικό περίγυρο». 
Συγκεκριμένα, η διοικητική υπάλληλος, 
η οποία έχει τεθεί σε διαθεσιμότητα 
εφόδιασε με πλαστά πιστοποιητικά 
εμβολιασμού συγγενικά της πρόσωπα 
σε άλλες πόλεις, αλλά και άλλα άτομα 
-στην πλειοψηφία τους αντιεμβολια- 
στές- εγείροντας πλήθος ερωτημάτων.

Την διοικητική υπάλληλο, ωστόσο, 
«πρόδωσε» το επαναλαμβανόμενο 
«ανώμαλο μοτίβο» στις καταχωρήσεις 
της από υπηρεσιακό τάμπλετ νοσηλεύ- 
τριας του εμβολιαστικού κέντρου στον 
Παλαμά, καθώς-βάσει των ερευνών 
που βρίσκονται σε εξέλιξη-φέρεται να 
παρακολουθούσε τη ροή προσέλευσης 
των ραντεβού στην ημερήσια λίστα του 
εμβολιαστικού κέντρου και όταν υπήρ
χαν κάποια εμβόλια αδιάθετα, τότε 
έβαζε στις πρώτες θέσεις της λίστας 
αναμονής τα άτομα της επιλογής της, 
ώστε να εμφανιστούν ως εμβολιασθέ- 
ντα με αδιάθετες δόσεις, κσταστρέ- 
φοντας στη συνέχεια τα εμβόλια που 
περίσσευαν στα αλήθεια.

Κερκόπορτα ο Παλαμάς;
Με αυτά δεδομένα, τα βασικά ερωτή

ματα που διερευνώνται τις τελευταίες 
ώρες είναι, σύμφωνα με πληροφορίες, 
αν η διοικητική υπάλληλος -εικονικά εμ
βολιασμένη και η ίδια- εξασφάλισε ως 
πυρήνας πλαστά πιστοποιητικά εμβολι
ασμού και για άλλους ανπεμβολίαστές 
υγειονομικούς (πλην των συγγενών 
της), ώστε εκείνοι με τη σειρά τους να 
διατηρηθούν στις θέσεις τους λόγω της 
επικείμενης αναστολής «κοπιάροντας 
ακόμη και την τεχνογνωσία» της, αλλά 
και αν η πράξη της αυτή συνοδευόταν 
από κάποιου είδους χρηματική ανταμοι
βή. Δηλαδή, αν η διοικητική υπάλληλος 
άνοιξε επί τούτου την «κερκόπορτα», 
για να εισέλθουν αντιεμβαλιαοτές πο
λίτες και μη εμβολιασμένοι υγειονομικοί 
στο σύστημα ως εμβολιασμένοι, με ή 
χωρίς οικονομικό αντάλλαγμα.

Παρακολουθώντας τα σημεία δια- 
σποράς των πλαστών πιστοποιητικών

εμβολιασμού στο χάρτη μέσα από το 
δημόσιο λογισμικό που «τρέχει» το πρό
γραμμα «Ελευθερία», οι Αρχές έχουν 
τη δυνατότητα να εντοπίσουν τόσο 
όλους τους κατόχους των εικονικών 
βεβαιώσεων εμβολιασμού, όσο και τον 
ακριβή αριθμό τους, καθώς μέχρι σήμε
ρα έχουν ταυτοποιηθεί 34. Την ύπαρξη, 
ωστόσο, και άλλων υγειονομικών με 
πλαστές βεβαιώσεις εμβολιασμού και 
σε άλλες γεωγραφικές περιφέρειες της 
χώρας -πλην της Θεσσαλίας- επιβεβαί
ωσε χθες από το βήμα της Βουλής και 
ο Υπουργός Υγείας, Θάνος Πλεύρης.

Σαφάρι ελέγχων
«Προέκυψε ότι μέσα στις περιπτώ

σεις παροχής παράνομων πιστοποιη
τικών υπάρχουν και άλλοι υγειονομικοί 
από άλλες Υγειονομικές Περιφέρειες. 
Ζήτησα να πραγματοποιηθεί ΕΔΕ και 
να τεθούν σε αναστολή εργασίας. 
Φάνηκε ότι άλλοι υγειονομικοί αναζή
τησαν αυτό το παράνομο δίκτυο για 
να πάρουν πλαστό πιστοποιητικό», 
περιέγραψε ο κ. Πλεύρης.

«Ως ένδειξη καλής θέλησης και 
σεβασμού προς τους υγειονομικούς 
δίνουμε την δυνατότητα στους υγει
ονομικούς να επιστρέφουν αμέσως 
μετά την πρώτη δόση. Όμως, δεν θα 
ανεχθούμε καμία παρέκκλιση. Για αυτό 
αυστηροποιούμε το πλαίσιο, ώστε 
εκτός από ποινικές και πειθαρχικές 
κυρώσεις να μπαίνει και διοικητικό 
πρόστιμο. Το πρόστιμο είναι για αυτόν 
που ζητά τα πλαστό πιστοποιητικό ή 
που δηλώνει ψευδώς ότι νόσησε. Όσοι 
δήλωσαν ψευδή νόσηση να γνωρίζουν 
ότι η δήλωση τους θα εξεταστεί» προ
ειδοποίησε ο Υπουργός Υγείας από το 
ίδιο βήμα, ενώ «το διοικητικό πρόστιμο 
έχει ύψος 5.000 ευρώ για κάθε περί
πτωση. Αν ίσχυε αυτή η διάταξη στην 
υπάλληλα στον Παλαμά Καρδίτσας θα 
καταλογιζόταν πρόστιμο 5,000 ευρώ 
επι περίπου 40 περιστατικά», κστέληξε.

Την ίδια ώρα, πηγές προσκείμενες 
στο Υπουργείο Υγείας ξεκαθαρίζουν 
προς πάσα κατεύθυνση ότι «οι έλεγ
χοι θα συνεχιστούν ακάθεκτοι», ώστε 
να αποτυπωθεί το εύρος Της απάτης. 
«Περνάνε όλα από κόσκινο» επιση
μαίνουν ακόμη κύκλοι με γνώση των 
τεχνικών ελέγχων, καθώς πρόθεση 
των ελεγκτικών μηχανισμών είναι να 
«βγουν όλα τα πλαστά πιστοποιητικά 
στην επιφάνεια», συνθέτοντας ώρα με 
την ώρα με μεγαλύτερη ακρίβεια το 
ψηφιακό μονοπάτι της διαδρομής που 
ακολούθησαν τα πλαστάπιστοποιητκά 
με αφετηρία τον Παλαμά.

Ήδη, τα πρώτα ψηφιακά ίχνη των ει

κονικών εμβολιασμών έχουν εντοπιστεί 
στο Γενικό Νοσοκομείο «Γ. Γεννήματος» 
στη Θεσσαλονίκη, αλλά και στην Κο
ζάνη, εντατικοποιώντας τις έρευνες. 
Συγκεκριμένα, άλλοι τέσσερις υγειονο
μικοί στο Νοσοκομείο «Γ. Γεννήματος» 
στη Θεσσαλονίκη ελέγχονται (η μία 
υγειονομική υπάλληλος λόγω συγγενι
κής σχέσης με τη διοικητική υπάλληλο 
από τον Παλαμά), ενώ έχει ήδη διατα- 
χθεί Ένορκη Δισκητική Εξέταση, από 
την 3η ΥΠΕ. Ακόμη τρεις περιπτώσεις 
υγειονομικών έχουν τεθεί στο στό
χαστρο των Αρχών με επίκεντρο στο 
Μαμάτσειο Νοσοκομείο Κοζάνης (όπου 
εντοπίστηκε ήδη ένα πιστοποιητικό από 
τον Παλαμά), καθώς φέρονται να έχουν 
παρουσιάσει «ύποπτες» βεβαιώσεις. 

Ντόμινο αποκαλύψεων 
Στο μεταξύ, με ιλιγγιώδη ταχύτητα 

ξεδιπλώνεται το κουβάρι των αποκα
λύψεων γύρω από τους εικονικούς 
εμβολιασμούς, καθώς σε νέες καταγ
γελίες προέβη στον τηλεοπτικό σταθμό 
MEGA, ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μι- 
χάληςΓιαννάκος, αυτή τη φορά για την 
Ικαρία. Οπως δήλωσε ο Πρόεδρος του 
σωματείου εργαζομένων του νοσοκο
μείου, δύο εργαζόμενοι έχουν πλαστό 
πιστοποιητικό. Πιο συγκεκριμένα είπε: 
«Δύο, υποτίθεται, συνάδελφοι πήγαν 
να εμβολιαστούν αλλά δεν τους έγινε 
ποτέ ο εμβολιασμός. Δεν έχουν καμία 
θέση αναμασά μας».

Στον νησιωτικό χώρο, «αρρυθμίες» 
στην εμβολιασπκή αλυσίδα εντοπίστη
καν kol στο Νοσοκομείο Σαντορίνης, 
καθώς γιατρός της μονάδας φέρεται 
να κατήγγειλε μέσω επιστολής (στις 3 
Αυγού στου) την ύπαρξη βεβαιώσεων 
αρνητικών διαγνωστικών τεστ σε άτο
μα, τα οποία δεν είχαν καταχωρηθεί 
στο σύστημα, έχοντας παρατηρήσει 
μάλιστα ως ώρες δειγματοληψίας τους 
στις επίμαχες βεβαιώσεις, ώρες που 
δεν λειτουργεί το αρμόδιο τμήμα του 
Νοσοκομείου,

Στο μικροσκόπιο 
και πιστοποιηπκά νόσησης 
Παράλληλα, έρευνες ως προς την 

εγκυρότητα δέκα πιστοποιητικών νό
σησης πραγματοποιεί ό διοικητής του 
Νοσοκομείου Καβάλας, Κωνσταντίνος 
Κλειτσιώτης, καθώς δέκα «ύποπτα» 
πιστοποιητικά νόσησης κατατέθηκαν 
από το προσωπικό του Νοσοκομείου 
Καβάλας τον τελευταίο μήνα, όλα μέσα 
από τις διαδικασίες του Νοσοκομείου, 
με τη διοίκηση να προχωρά ταχύτατα 
στη διαδικασία επιβεβαίωσης τους, 
προκειμένου να μην υπάρξει καμία 
αμφισβήτηση.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Επιμένουν τα δημοσιεύματα που μιλούν για
εικονικούς εμβολιασμούς και ψευδή τεστ στην Καβάλα

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

604.35 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Επιμένουν τα δημοσιεύματα που μιλούν για εικονικούς 
εμβολιασμούς και ψευδή τεστ στην Καβάλα
Τι αναφέρουν τα ρεπορτάζ και τι απαντά ο διοικητής του Νοσοκομείου Ντίνος Κλεπσιώτης

Ε
νδελεχείς έρευνες 
έχουν ξεκινήσει 
για υποθέσεις 
όπουυγειονομικοί 
προσπάθησαν να εξαπα- 
τήσουν τις υγειονομικές 

αρχές και να εμφανι
στούν ως δήθεν εμβολια
σμένοι. Στο μικροσκόπιο 
μπαίνουν τέσσερις υγει
ονομικοί που εργάζονται 
στο νοσοκομείο «Γεννη- 
ματά» στη Θεσσαλονίκη 
αλλά και τρεις υγειονο
μικοί από Κέντρο Υγείας 
της Περιφερειακής Ενό
τητας Κοζάνης. Άλλο ένα 
περιστατικό που χρήζει 
διερεύνησης αφορά στο 
νοσοκομείο Σαντορίνης, 
καθώς υπάρχει επώνυμη 
αναφορά για βεβαιώσεις 
αρνητικών τεστ κορονο- 
ϊού. Τα δημοσιεύματα 
στα αθηναικα σάιτ αλλά 
και τα τηλεοπτικά δίκτυα 
πάντως επιμένουν να 
εμπλέκουν και την Καβά
λα στην υπόθεση.

Έρευνες σε Καβάλα και 
Δράμα για «ύποπτα» 
πιστοποιητικά νόσησης
Σύμφωνα με την ΕΡΤ, ίο 
πιστοποιητικά νόσησης 
κατατέθηκαν από το προ
σωπικό του Νοσοκομείου

Καβάλας τον τελευταίο 
μήνα, όλα μέσα από τις 
διαδικασίες του νοσοκο
μείου, όπως αναφέρει ο 
διοικητής του, Κωνστα
ντίνος Κλειτσιώτης. Ο 
διοικητής του νοσοκομεί
ου θα προχωρήσει στη δι
αδικασία επιβεβαίωσής 
τους, για να μην υπάρξει 
καμία αμφισβήτηση.
Η γενική γραμματέας του 
Ιατρικού Συλλόγου Δρά
μας, Όλγα Βασιλείου, τό
νισε ότι στην περιοχή της 
Δράμας υπάρχει έντονο 
αντιεμβολιαστικό κίνη
μα, το οποίο φαίνεται 
ότι καθοδηγείται νομικά. 
Μάλιστα, υποστηρίζει ότι 
αυξάνονται οι άνθρωποι 
που δεν επιθυμούν τα εμ
βολιαστούν, οι οποίοι από 
τα πλαστά πιστοποιητικά 
περνούν τώρα στην προ
σπάθεια να κολλήσουν 
τον ιό για να νοσήσουν.

Φήμες για πλαστά 
πιστοποιητικά
Αναφορικά με τις φήμες 
περί πλαστών πιστοποι
ητικών εμβολιασμού ο κ 
Κλειτσιώτης είπε ότι στην 
Καβάλα δεν σημειώθηκε 
κανένα απολύτως τέτοιο 
περιστατικό . Δεν έχω κα

μία αμφιβολία είπε πως 
μπορεί να έχουμε κάτι 
τέτοιο στην Καβάλα. Και 
γιατί αυτό. Η προϊσταμέ- 
νη του Μικροβιολογικού 
Τμήματος από την οποία 
περνάνε όλα τα τεστ, βγή
κε σε αναστολή εργασίας. 
Αν ήταν να κάνει κάτι 
παράτυπο, θα το έκανε 
και για τον εαυτό της . Η 
παρασκευάστρια η οποία 
έχω στα τεστ που γίνο
νται για κορονοϊό, βγή
κε και αυτή σε αναστολή 
εργασίας. Επομένως, 
δεν έχω κάποια ένδειξη 
για κάτι τέτοιο στην Κα
βάλα. Από κει και μετά 
θα κάνω ό,τι λέει το πρω
τόκολλο. Αυτοί οι οποίοι 
τον τελευταίο μήνα έχουν

βγει σε αναστολή, έχουν 
πιστοποιητικό εμβολια
σμού, θα τους γίνει τεστ 
αντισωμάτων και ότι λέει 
το πρωτόκολλο , κατέληξε 
ο κ Κλειτσιώτης.

Τι λέει η κυβέρνηση- 
Καταγγελίες ότι 
ανεμβολίαστοι 
εργάζονται κανονικά!
Από την κυβέρνηση δια
μηνύουν πως όσοι εμπλέ
κονται στις υποθέσεις των 
πλαστών πιστοποιητικών 
εμβολιασμού θα βρεθούν 
αντιμέτωποι με αυστηρές 
ποινές.
Ο υπουργός Υγείας Θάνος 
Πλεύρης σε ανάρτησή του 
στο Twitter ανέφερε: «Τα 
"μαϊμού" πιστοποιητικά

εμβολιασμού συνιστούν 
απειλή για τη δημόσια 
υγεία» και πρόσθεσε πως 
έχει δώσει εντολή στους 
διοικητές των ΥΠΕ «για 
συνεχείς ελέγχους και 
όπου εντοπίσουν περι
στατικά η διαδρομή είναι 
εισαγγελέας, πειθαρχικό 
και διαθεσιμότητα».
Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας, Μίνας Γκά- 
γκα, τόνισε πως οι ποινές 
για την έκδοση πλαστών 
πιστοποιητικών νόση
σης ή εμβολιασμού από 
υγειονομικούς θα είναι 
αυστηρές. «Γίνονται ΕΔΕ 
και παρεμβαίνει ο εισαγ
γελέας όπου κριθεί ότι 
υπάρχει πρόβλημα. Οι 
ποινές θα είναι αυστη

ρές και οι συνάδελφοι θα 
απομακρυνθούν από τη 
δουλειά τους αν όντως 
έχει γίνει».
Την ίδια ώρα, ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης 
Γιαννάκος, κατήγγειλε 
περιπτώσεις ανεμβολία- 
στων υγειονομικών που 
-παρά την αναστολή- ερ
γάζονται κανονικά.
«Άλλα νοσοκομεία τους 
ανεμβολίαστους δεν τους 
επιτρέπουν να περάσουν 
την είσοδο και σε άλλα ερ
γάζονται κανονικά. Έχουν 
εκδοθεί τα φύλλα ανα
στολής εργασίας, αλλά 
δεν τους έχουν επιδοθεί. 
Οι διοικητές κάνουν τα 
στραβά ματιά για να κα
λύπτουν κενά», αναφέρει 
χαρακτηριστικά.
Όπως υποστηρίζει ο κ. 
Γιαννάκος, οι υγειονομι
κοί που δουλεύουν ενώ 
είναι σε αναστολή, δεν θα 
πληρωθούν για τις υπηρε
σίες τους. Μάλιστα, κα
τονόμασε τα νοσοκομεία 
που εξακολουθούν να 
απασχολούν ανεμβολία
στους εργαζομένους και 
είναι τα δύο νοσοκομεία 
της Πάτρας, ο «Άγιος Αν- 
δρέας» και το «Ρίο», το 
«Δαφνί» και το ΝΙΜΤΣ.
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1  Στο συλλαλητήριο της ΠΟΕΔΗΝ στη ΔΕΘ θα δώσει το
παρών ο Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Κομο
...

Πηγή: ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ ΤΗΣ
ΘΡΑΚΗΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
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726.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Στο συλλαλητήριο της ΠΟΕΔΗΝ στη ΔΕΘ θα δώσει το παρών 
ο Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Κομοτηνής
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Αλέξανδρος
Σπανές,
Αντιπρόεδρος του 
Συλλόγου 
«Η κυβέρνηση 
αξιοποιεί την 
κρίση ως ευκαιρία 
για να εφαρμόσει 
την αδίστακτη 
νεοφιλελεύθερη 
ατζέντα της»

Δ
εν υποστέλλει τη σημαία 
της αντίδρασης όχι στον 
εμβολιασμό αλλά στη ρύθ
μιση περί υποχρεωτηκότητας ο 

Σύλλογος Εργαζομένων του Νο
σοκομείου Κομοτηνής. Μετά τις 
κινητοποιήσεις που έλαβαν χώρα 
στην πύλη του Νοσοκομείου, ο 
Σύλλογος θα συμμετάσχει στη 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας που 
προγραμματίζει στη Θεσσαλονίκη 
η ΠΟΕΔΗΝ ενόψει των πρωθυ
πουργιών εξαγγελιών από το 
βήμα τηςΔΕΘ.

«Εμείς σαν σύλλογος εργαζομέ
νων θέλουμε να διατηρήσουμε 
τη συσπείρωση, τη συνοχή του 
κλάδου μας. Πήραμε λοιπόν την 
πρωτοβουλία, να μισθώσουμε 
ένα λεωφορείο και να κατεβούμε 
στη Θεσσαλονίκη, ούτως ώστε 
όσοι το επιθυμούν από τους ερ- 
γαζομένουςτου Νοσοκομείου να 
μεταβούμε στη Θεσσαλονίκη και 
να διαδηλώσουμε έναντι της 
υποχρεωτικότητας. Θα συμμετά- 
σχουμε στη συγκέντρωση δια
μαρτυρίας που ετοιμάζει η ΠΟΕ
ΔΗΝ, όπωςκάνουμε κάθε χρόνο, 
πολλώ δε μάλλον φέτος». Αυτό 
έκανε γνωστό μιλώντας στο Ρά
διο Παρατηρητής 94fm ο αντι
πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζο
μένων του Νοσοκομείου Κομο
τηνής κ. Αλέξανδρος Σπανός.

«Η κυβέρνηση στοχοποιεί 
τους χθεσινούς ήρωες»

Ο ίδιος άσκησε σφοδρή κριτική 
στην κυβέρνηση για τους χειρι
σμούς της στο θέμα τονίζοντας 
πως «το εχθρικό πρόσωπο της 
κυβέρνησης συνεχίζεται. Και 
όλα αυτά διαδραματίζονται σε 
ένα εξόχως διχαστικό κλίμα. Η 
κυβέρνηση καλλιεργεί τον κοι
νωνικό αυτοματισμό με αποτέ

λεσμα να ελλοχεύει ο κίνδυνος 
διάσπασης του κοινωνικού 
ιστού. Εν ονόματι του κορωνο- 
ϊού η κυβέρνηση πέρασε μια 
σειρά από επαίσχυντα νομοσχέ
δια. Τώρα στοχοποιεί τους χθε
σινούς ήρωες. Αφού απέτυχε 
να εμβολιάσει ακόμα και τους 
ηλικιωμένους μετακυλύει την 
ευθύνη σε άλλες κοινωνικές 
ομάδες, και ειδικότερα στον 
κλάδο μας που είμαστε από 
τους πρώτους που σπεύσαμε να 
εμβολιαστούμε. Είναι ανήθικο 
αυτό που γίνεται αυτή τη στιγ
μή. Θα μπορούσε η κυβέρνηση 
αυτούς τους λίγους συναδέλ
φους που δεν έχουν εμβολια
στεί με την τεχνική της πειθούς 
και όχι με τιμωρητικές διατά
ξεις, να τους ενημερώσει και να 
κάμψει τις όποιες αμφιβολίες 
έχουν».

Ερωτηθείς σχετικά με τους κυ
βερνητικούς χειρισμούς, γενι
κότερα στο θέμα της πανδημίας 
ο κ. Σπανός τόνισε πως «η κυ

βέρνηση πρωτοτυπεί παγκοσμί- 
ως σήμερα, ενόψει του τρίτου 
κύματος της πανδημίας, κατα- 
φέρνοντας να ακρωτηριάσει το 
εθνικό σύστημα υγείας». Όπως 
εξήγησε ο ίδιος «ένα ταλαιπω
ρημένο σύστημα υγείας αντί να 
το βοηθήσει επιδιώκει να παρα
χωρήσει υπηρεσίες υγείας σε 
επιχειρηματικούς ομίλους και 
ιδιωτικά συμφέροντα». «Αυτή η 
πολιτική είναι ανήθικη» εκτίμη
σε ο ίδιος υποστηρίζοντας πως 
η κυβέρνηση «αξιοποιεί την κρί
ση ως ευκαιρία για να εφαρμό
σει την αδίστακτη νεοφιλελεύ
θερη ατζέντα της».

Όσο για το θέμα που ανέκυψε 
τις τελευταίες ημέρες με τα 
πλαστά πιστοποιητικά εμβολια
σμών ο αντιπρόεδρος του συλ
λόγου εργαζομένων σημείωσε 
με νόημα πως «τη διαβλητότητα 
των πλαστών πιστοποιητικών 
έπρεπε η κυβέρνηση να τη δια
σφαλίσει εκ προοιμίου και όχι 
στο “και πέντε”».

«Με ποιο ψυχικό 
σθένος η διοικήτρια του 
Νοσοκομείου επίδωσε 
αυτές τις διοικητικές 
πράξεις;»

Επανερχόμενος στο ζήτημα της 
αναστολής εργασίας υγειονομι
κών, ο κ. Σπανός έστρεψε τα βέλη 
της κριτικής του και προς τη διοι- 
κήτρια του νοσοκομείου Κομοτη
νής. «Θα ήθελα να απευθύνω και 
ένα προσωπικό ερώτημα στην 
προσφιλή μας, αξιότιμη κ. διοική- 
τρια του Νοσοκομείου μαςκ. Μά- 
γδα Γιαμουστάρη, που πραγματι
κά εδώ και δύο χρόνια έχει κάνει 
μια μεγάλη προσπάθεια μαζί με 
τους εργαζόμενους απέναντι σε 
αυτές τις πρωτόγνωρες συνθήκες 
που ζήσαμε. Πού βρήκε το ψυχικό 
σθένος να επιδώσει αυτές τις διοι
κητικές πράξεις σε παιδιά που μέ
χρι χθες τα εγκωμίαζε με φιλολο
γικά, διθυραμβικά αριστουργήμα

τα, συγκινητικά και δακρύβρεχτα; 
Με ποιο ψυχικό σθένος τους επί
δωσε αυτές τις διοικητικές πρά
ξεις και αυτή τη στιγμή είναι στα 
κάγκελα τα παιδιά αυτά;» ανέφερε 
συγκεκριμένα.

«Πρέπει ειρηνικά και κινηματικά 
να δημιουργηθεί ένα μέτωπο που 
να υπερασπιστεί, τα θεμελιώδη 
δικαιώματα, τις αρχές και τις αξί
ες της κοινωνίας μας, ούτως 
ώστε να μη διασπαστεί. Σήμερα 
είμαστε εμείς οι υγειονομικοί, 
αύριο μπορεί να το βρουν μπρο
στά τους οι αστυνομικοί, οι στρα
τιωτικοί, οι εκπαιδευτικοί» υπο
γράμμισε κλείνοντας ο κ. Σπανός 
για να διαβεβαιώσει κλείνοντας 
πως «εμείς θα συνεχίσουμε να 
ζητάμε την άρση της υποχρεωτι
κότητας ούτως ώστε να καθίσου
με σε ένα τραπέζι με την ηγεσία 
του υπουργείου και από κοινού 
να δούμε πώς θα αντιμετωπίσου
με αυτό το μικρό ποσοστό ανεμ- 
βολίαστων, το οποίο δεν αποτελεί 
ωρολογιακή βόμβα».
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1  Σε αναστολή εργασίας για το «μαϊμού» δείγμα
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
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Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΤΙ ΔΗΛΩΣΕ ΧΟΕΣ Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΗΣ 6ης ΥΠΕ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΓΙΑΤΡΟΥ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΜΕΣΟΛΟΓΓΙΟΥ

Σε αναστολή εργασίας για το «μαϊμού» δείγμα

Τι υποστηρίζει ο ίδιος
Αρνείται τις καταγγελίες σε βάρος του ο γιατρός του Νοσοκομείου Μεσολογγίου, ο οποίος φέρε
ται να μπήκε στο κάδρο των ερευνών. Μιλώντας χθες στην εκπομπή του Νίκου Ευαγγελάτου στο 
Mega ο γιατρός υποστήριξε πως ήθελε να ταξίδεψα και γι' αυτό έκανε ένα μοριακό τεστ, το οποίο 
βρέθηκε θετικό αρχικά. Το επανέλαβε, σύμφωνα με όσα ισχυρίζεται ο ίδιος λίγες μέρες μετά και 
βγήκε αρνητικός. Τότε, όπως ανέφερε, μετά από μία εβδομάδα πήγε και έκανε το εμβόλιο. 
Πληροφορίες αναφέρουν πως θα γίνει έλεγχος DNA για να διαπιστωθεί εάν το δείγμα που εστάλη 
στο εργαστήριο είναι δικό του ή όχι.

Σε αναστολή εργασίας τέθηκε χθες γιατρός του Γε
νικού Νοσοκομείου Μεσολογγίου, ο οποίος φέρε
ται να προσκόμισε δείγμα για μοριακό έλεγχο χω
ρίς την αυτοπρόσωπη παρουσία του για λήψη και 
παρά το γεγονός ότι βρέθηκε θετικό, εμβολιάστηκε. 
Τα παραπάνω έκανε γνωστά χθες ο διοικητής της 
6ης ΥΠΕ Γιάννης Καρβέλης. ο οποίος αναφέρθηκε 
στο περιστατικό με γιατρό του Νοσοκομείου Με
σολογγίου. ο οποίος φέρεται να κατέθεσε ψευδές 
αποτέλεσμα τεστ κορωνοϊού ώστε να εμφανιστεί πως 
νόσησε ούτως ώστε να εξαιρεθεί της υποχρεωτι- 
κότητας του εμβολιασμού.
Σύμφωνα με την καταγγελία, το δείγμα του τεστ φέ
ρεται να το έλαβε άλλος υγειονομικός από άτομο που 
νοσούσε και το έδωσε στον καταγγελλόμενο. 
«Διαπίστωσα ότι υπάρχει βασιμότητα σε αναφερό- 
μενο περιστατικό ιατρού ο οποίος προσκόμισε δείγμα 
για μοριακό έλεγχο χωρίς αυτοπρόσωπη παρου
σία του για λήψη. Παρά το γεγονός ότι το δείγμα 
αυτό βρέθηκε να είναι θετικό από τα αποτελέσματα 
που εξέδωσε το Εθνικό Κέντρο Αιμοδοσίας στην 
Αθήνα όπου και απεστάλη. εν συνεχεία προσήλθε 
και εμβολιάστηκε», δήλωσε ο κ. Καρβέλης. προ
σθέτοντας πως «όλα αυτά δημιουργούν αποχρώσες 
ενδείξεις παράνομης ενέργειας».

ΕΝΗΜΕΡΩΘΗΚΕ ΑΜΕΣΑ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ
0 Διοικητής της 6ης ΥΠΕ επεσήμανε πως ο ίδιος 
παρείχε πλήρη ενημέρωση προσωπικά στον 
Υπουργό Υγείας κ. Πλεύρη και μετά από συννε- 
νόηση με το Υπουργείο χθες το πρωί έδωσε εν
τολή στην Διοικήτρια να κληθεί σε απολογία ο συγ
κεκριμένος γιατρός, να τεθεί σε αναστολή εργα
σίας όπως προβλέπεται από το νόμο και να ενη
μερωθούν και οι αρμόδιες εισαγγελικές Αρχές.

«ΘΑ ΔΙΕΡΕΥΝΗΘΟΥΝ ΤΑ ΠΑΝΤΑ»
0 κ. Καρβέλης προχθές επισκέφθηκε το ΓΝ. Με
σολογγίου και είχε συνεργασία με την διοικήτρια 
κ. Φιλιπποπούλου και με επιστημονικούς παρά
γοντες μετά την καταγγελία για το περιστατικό, δή
λωσε πως μετά από έλεγχο των στοιχείων διαπι
στώθηκε η βασιμότητά της και έγιναν όλα τα προ- 
βλεπόμενα. Μέχρι στιγμής δεν έχει προκύψει αν η 
ίδια «πρακτική» έχει εφαρμοστεί και σε άλλες πε
ριπτώσεις στο εν λόγω νοσηλευτικό ίδρυμα, με τον 
Διοικητή της 6ης ΥΠΕ να δηλώνει πως «ό,τι άλλο έχει 
υποπέσει στην αντίληψή μας θα διερευνηθεί και 
ό,τι προκύψει θα δημοσιοποιηθεί στην κοινή γνώμη». 
Ερωτηθείς από τους εκπροσώπους των ΜΜΕ για 
το εάν ερευνάται και το ενδεχόμενο να έχουν γί
νει πλαστοί εμβολιασμοί στο εν λόγω Νοσοκομείο.

ανέφερε πως κάτι τέτοιο δεν έχει προκύψει.

ΓΙΑ ΤΙΣ ΑΝΑΡΡΩΤΙΚΕΣ ΑΔΕΙΕΣ 
ΣΕ ΑΓΡΙΝΙΟ ΚΑΙ ΜΕΣΟΛΟΓΓΙ
Ερωτηθείς σχετικά με τον μεγάλο αριθμό αναρρω- 
τικών αδειών που έχουν χορηθεί στα Νοσοκομεία 
Αγρίνιου και Μεσολογγίου ο Διοικητής της 6ης ΥΠΕ 
δήλωσε τα εξής: «Αναμένουμε σύντομα τα αποτε
λέσματα από τον έλεγχο της Υγειονομικής Επιτρο
πής και θα ληφθούν όλα τα απαραίτητα μέτρα».

«ΕΦΑΡΜΟΓΉ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΧΩΡΙΣ ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ»
Παράλληλα, διέψευσε χθες κατηγορηματικά τους 
ισχυρισμούς του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη 
Γιαννάκου ότι παρέμειναν στην εργασία τους ανεμ- 
βολίαστοι υγειονομικοί σε τμήματα με έλλειψη εξει- 
δικευμένου προσωπικού, λέγοντας πως «δεν υπάρ-

Καρβέλης: «Αν και βρέθηκε 
θετικός, προσήλθε και 
εμβολιάστηκε»

χει καμία απολύτως συμφωνία για τέτοιου είδους 
ζητήματα. 0 Νόμος έχει εφαρμοστεί απαρέγκλιτα, 
χωρίς καμία απολύτως έκπτωση. Τα όποια κενά 
υπήρχαν έχουμε φροντίσει να τα καλύψουμε από 
έμπειρο προσωπικό που υπάρχει μέσα στα Νοσο
κομεία. Όπου υπάρχουν περαιτέρω κενά θα φρον
τίσουμε να τα καλύψουμε με το επικουρικό προσω
πικό που θα προσληφθείτο αμέσως επόμενο διάστημα. 
Έχω γραπτές βεβαιώσεις από τους διοικητές και των 
δύο Νοσοκομείων ότι δεν έχει συμβεί κάτι τέτοιο».

ΚΑΙ ΣΥΛΛΗΨΗ ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΑΣ
Εξάλλου στην προσαγωγή στο Α.Τ. Μεσολογγίου 
μιας νοσηλεύτριας στο Νοσοκομείο Μεσολογγίου 
προέβησαν χθες, σύμφωνα με πληροφορίες, οι 
διωκτικές αρχές στο πλαίσιο της εντατικοποίησης 
των ελέγχων στα νοσηλευτικά ιδρύματα για ανεμ- 
βολίαστο προσωπικό. Οι ίδιες πληροφορίες ανα
φέρουν ότι η νοσηλεύτρια προσήλθε να εργαστεί 
στο τμήμα του νοσοκομείου όπου ανήκει, χωρίς 
όμως να έχει εμβολιαστεί ή να διαθέτει πιστοποι
ητικό νόσησης. όπως προβλέπεται από το σχετικό 
υγειονομικό πρωτόκολλο.
Έτσι ενεργοποιήθηκε ο σχετικός μηχανισμός ελέγ
χου και πλέον η νοσηλεύτρια είναι αντιμέτωπη με 
τις προβλεπόμενες κυρώσεις.

ΕΝΤΟΛΗ ΑΡΕΙΟΥ ΠΑΓΟΥ 
ΠΡΟΣ ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΙΣ:

Έλεγχοι
παντού
Την παρέμβαση του Εισαγ
γελέα του Αρείου Πάγου. 
Βασίλη Πλιώτα. προκάλεσαν 
οι περιπτώσεις πλαστών ή 
ψευδών πιστοποιητικών εμ
βολιασμού για τον κορωνοϊό. 
που βλέπουν το τελευταίο 
διάστημα το φως της δημο
σιότητας.
0 πρώτος τη τάξει εισαγγε- 
λικός λειτουργός της χώρας, 
με εγκύκλιο που απέστειλε 
στους εισαγγελείς Εφετών 
και Πρωτοδικών όλης της 
χώρας, ζητά την επαγρύ
πνηση και την εγρήγορσή 
τους, ώστε να παρεμβαίνουν 
άμεσα όταν εντοπίζονται τέ
τοια φαινόμενα και μάλιστα 
τους προτρέπει να μεταβαί
νουν στο εμβολιαστικό κέν
τρο της περιφέρειάς τους για 
να ενημερωθούν για τη δια
δικασία. τις εγγυήσεις αξιο
πιστίας του συστήματος και 
τις ασφαλιστικές δικλίδες. 
0 κ. Πλιώτας ζητάει την τα
χεία και σχολαστική διε- 
ρεύνηση κάθε πληροφορίας, 
σχετιζόμενης με εικονικό 
εμβολιασμό και την άσκηση, 
άμεσα, ποινικών διώξεων 
σε βάρος των υπαιτίων. 
Παράλληλα, επισημαίνει 
στους εισαγγελικούς λει
τουργούς ότι εντοπισμός με
μονωμένων περιπτώσεων 
μπορεί να οδηγήσει σε με
γαλύτερο αριθμό περιπτώ
σεων ή ακόμα και σε λει
τουργία '‘κυκλώματος" πα
ραγωγής τέτοιων πιστοποι
ητικών.
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1  Νέες κινητοποιήσεις για την υποχρεωτικότητα...
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

367.63 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ

Νέες κινητοποιήσεις για την υποχρεωτικότητα...
Ούτε βήμα πίσω δεν είναι διατεθειμένη να κά

νει η κυβέρνηση και το υπουργείο Υγείας, στο 
μέτρο της υποχρεωτικότητας του εμβολιασμού 
των υγειονομικών, έστω κι αν το υπουργείο 
προχώρησε σε μία βελτιωτική τροποποίηση της 
αρχικής απόφασης που αφορά όσους υγειονο
μικούς εμβολιαστούν με την πρώτη δόση, οι 
οποίοι και μπορούν να επιστρέφουν άμεσα 
στην εργασία τους.

Την ίδια στιγμή και με αφορμή το ότι χιλιάδες 
υγειονομικοί στη χώρα έχουν τεθεί σε καθεστώς 
αναστολής εργασίας, αφού δεν έχουν εμβολια
στεί και ενόψει των εργασιών της ΔΕΘ παρουσία 
του Πρωθυπουργού, οι υγειονομικοί προχώρησαν 
χθες σε νέες κινητοποιήσεις διαμαρτυρίας.

Στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιωαννίνων, η 
συμμετοχή αυτή τη φορά ήταν μικρότερη από 
όλες τις προηγούμενες, αφού φαίνεται πως το 
κύμα των αρχικών αντιδράσεων έχει αρχίσει ν 
εκτονώνεται, κυρίως λόγω της πίεσης που ασκεί 
και οι κοινωνία προς τους υγειονομικούς.

Από την άλλη όμως, τα προβλήματα στα νοσο
κομεία έχουν ήδη κάνει την εμφάνισή τους και κυ
ρίως σε εκείνα από τα οποία απουσιάζουν πλέον 
πολλοί εργαζόμενοι που μπήκαν σε καθεστώς 
αναστολής.

Ο Χρ. Γιωτόπουλος, με την ιδιότητα του συμ- ντηση της Τρίτης με τον κ. Πλεύρη, τονίζοντας, 
βούλου της ΠΟΕΔΗΝ αναφέρθηκε στη συνά- πως αμφότερες οι πλευρές συμφώνησαν πως θα

διαφωνούν και στο μέλλον για το θέμα των ανα
στολών, όπως όμως και για μία σειρά άλλων αι
τημάτων των υγειονομικών στα οποία δεν υπάρχει 
επαρκής απάντηση της κυβέρνησης.

Ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων στο 
ΠΓΝΙ Γ. Φλούδας έκανε λόγο για εμμονή της πο
λιτικής ηγεσίας στο θέμα των αναστολών, τη 
στιγμή που για παράδειγμα στο ΠΓΝΙ το συνολικό 
ποσοστό εμβολιασπκής κάλυψης και νόσησης επί 
του προσωπικού φτάνει το 96,5%. «Η πολιτική 
αυτή δημιουργεί τεράστιο πρόβλημα γιατί έχουμε 
σοβαρά κενά στις υπηρεσίες, ενώ και οι επιτρο
πές που λειτούργησαν τον δεκαπενταύγουστο 
δεν έδωσαν τα χρονικά περιθώρια που έπρεπε 
στους συναδέλφους, να συγκεντρώσουν τα δι- 
καιολογητικά που χρειάζονται για να εξαιρεθούν 
της υποχρεωτικότητας του εμβολιασμού τους», 
ανέφερε μεταξύ άλλων. Στο ίδιο μήκος κύματος, 
με επίθεση στην κυβέρνηση για την εφαρμογή 
μίας «πολιτικής διαχείρισης ενός στρατηγικού 
σχεδιασμού ιδιωτικοποίησης του ΕΣΥ» κινήθηκε 
και ο Γ. Πρέντζας από την Αγωνιστική Συσπεί
ρωση Υγειονομικών, ενώ τη συμπαράστασή τους 
στον αγώνα των υγειονομικών εξέφρασαν ο πρό
εδρος του NT Ιωαννίνων της ΑΔΕΔΥ Χρ. Γρίβας 
και ο Κων. Ηλίας από το ΔΣ του ΕΚΙ.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κλιμάκωση κινητοποιήσεων των υγειονομικών
ενόψει Δ. Δ.Ε.Θ.

Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

199.3 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εντείνουν ns κινήσειε tous 
οι υγειονομικοί κατά τηε υπο- 
χρεωτικότηταε του εμβολια
σμού, ενόψει Διεθνούε 
Έκθεσηε θεσσαλονίκηε, 
αφού η κυβέρνηση δεν 
έκανε πίσω στο μέτρο τηε 
αναστολήε εργασίαε, για 
tous μη εμβολιασμένουε 
υγειονομικούε.

Συνάντηση πραγματοποί
ησε η ΠΟΕΔΗΝ με τον νέο 
υπουργό Υγείαε, θ. Πλεύρη, 
ο onoios δεν φαίνεται να 
κάνει πίσω και να στηρίζει 
την απόφαση τηε κυβέρνη- 
ons, παρά τιε αντιδράσειε και 
τα προβλήματα που έχουν

Κλιμάκωση
κινητοποιήσεων
των υγειονομικών
ενοψει Δ.
δημιουργηθεί στιε δομέε 
υγείαε.

«Άδικο μέτρο» χαρακτηρί
ζουν από μεριά τουε οι υγει
ονομικοί, μέσα από τουε 
εκπροσώπουε των σωμα
τείων, μετά από κινητοποίηση 
που πραγματοποιήθηκε την 
Τετάρτη στο ΠΓΝΙ, από τη 
στιγμή που το ποσοστό εμβο
λιασμού στον κλάδο, φτάνει 
το 90 με 95%, μαζί με τον 
αριθμό όσων έχουν νοσήσει.

Ο Γενικόε Σύμβουλοε τηε 
ΠΟΕΔΗΝ, Γ. Πρέντζαε, ση
μείωσε πωε το μέτρο τηε 
αναστολήε, είναι μέροε ενόε 
σχεδίου τηε κυβέρνησηε για

Ε.θ.
να προχωρήσουν ιδιωτικο
ποιήσει στον κλάδο τηε 
υγείαε. Κάλεσμα σε κινητο
ποιήσει επαναλαμβάνονταε 
και άλλα αιτήματα του κλά
δου, όπωε είναι η ένταξη στα 
Βαρέα και Ανθυγιεινά απεύ
θυνε ο πρόεδροε του Συλλό
γου Εργαζομένων Γ. 
Φλούδαε, αλλά και ο Γενικόε 
Σύμβουλοε τηε ΠΟΕΔΗΝ 
Χρήστοε Γιωτόπουλοε.

Στο πλευρό των υγειονομι
κών τάχθηκε ακόμη μια φορά 
το Νομαρχιακό Τμήμα τηε 
ΑΔΕΔΥ και το Εργατικό Κέν
τρο, παρουσία ων Χρ. Γρίβα 
και Κ. Ηλία, αντίστοιχα.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο διασώστης του διασώσαντος
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1077.08
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Οι νέοι αποκτούν 
τον έλεγχο της 
σύνταξής τους

Μια απίθανη ιστορία με κοινό πρωταγωνιστή τον καθηγητή Π. Νταθλούρο.

Ο διασώστης... 
του διασώσαντος

01 ΝΕΟΙ επιτέλους έχουν λόγο στη σύνταξη τους αφού με το 
νέο νομοσχέδιο του Υπουργείου Εργασίας η επικουρική σύ
νταξη αποκτά ανταποδοτικό χαρακτήρα.

ΓΙΑ πρώτη φορά θεσμοθετείται ατομικός κουμπαράς και οι 
ασφαλισμένοι του νέου συστήματος επικουρικής ασφάλισης θα 
μπορούν να έχουν πρόσβαση στα στοιχεία του «ατομικού τους 
κουμπαρά» μέσα από την οθόνη του υπολογιστή τους ή του κι
νητού τηλεφώνου, ώστε να ξέρουν ανά πάσα στιγμή ακριβώς 
ποιες είναι οι αποταμιεύσεις τους.

ΣΤΟ ΚΛΙΜΑ αβεβαιότητας και ανησυχίας που επικρατεί για το 
μέλλον των συντάξεων των νέων εργαζομένων εμείς απαντά
με με καινοτόμες μεταρρυθμίσεις.

ΠΑΡΕΧΟΥΜΕ τη δυνατότητα στους νέους να αποκτήσουν οι 
ίδιοι τον έλεγχο της σύνταξης τους. Η κυβέρνηση της Νέας 
Δημοκρατίας ενισχύει την χαμένη εμπιστοσύνη της νέας γενιάς 
απέναντι στο δημόσιο ασφαλιστικό σύστημα βελτιώνοντας ση
μαντικά τις προοπτικές για το ύψος της επικουρικής σύνταξης 
που θα λάβει στο μέλλον.

ΕΙΝΑΙ γεγονός ότι το υφιστάμενο σύστημα ασφάλισης δεν είναι 
βιώσιμο ενώ αρκετοί είναι οι νέοι οι οποίοι στρέφονται στην 
«μαύρη» και αδήλωτη εργασία.

ΓΙΑ ΤΟΝ λόγο αυτό με το σύστημα το ατομικού κουμπαρά δη
μιουργούμε αντικίνητρα για τη «μαύρη» εργασία, αφού πλέον 
οι εισφορές των σημερινών εργαζόμενων δεν θα χρηματοδο
τούν τις συντάξεις άλλων παρά μόνο τις δικές τους.

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ του Κυριάκου Μητσοτάκη προνοεί ώστε το 
συνταξιοδοτικό σύστημα να προσαρμοστεί στις δημογραφικές 
τάσεις, διασφαλίζοντας ταυτόχρονα την επάρκεια των συντάξε
ων, τη βιωσιμότητα και τη δημοσιονομική ισορροπία

Η ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ μεταρρύθμιση είναι υπέρ της νέας γενιάς και 
συνιστά ένα μεγάλο Βήμα εκσυγχρονισμού και εξορθολογι- 
σμού του συνταξιοδοτικού μας συστήματος!

ΑΛΛΟ ένα σημαντικό Βήμα της κυβέρνησης του Κυριάκου Μη
τσοτάκη προς την εξέλιξη, την πρόοδο και την ανάπτυξη!

Η
ταν ο άνθρωπος που εί
χε βοηθήσει πριν χρό
νια τον σημερινό κα
θηγητή καρδιολογίας 
Περικλή Νταβλούρο να σώ
σει έναν άνθρωπο που εί

χε υποστεί καρδιακή ανα
κοπή στις γραμμές του τρέ
νου. Στην ηλικία των 40 ετών 
ο συγκεκριμένος Πατρινός 
υπέστη το ίδιο! Τον έσωσαν 
διασώστες... και ο Π. Ντα- 
βλούρος!
Είναι πραγματικά απίστευ
τη η ιστορία. Ο καθηγητής 
σχολιάζει: «Πριν λίγα χρό
νια με βοήθησε να σώσου
με έναν άνθρωπο με ανακο
πή στις γραμμές του τρένου 
κάνοντας μαλάξεις. Σήμερα 
πήρε εξιτήριο μετά από ανα
κοπή, μαλάξεις που του έκα
νε κάποιος άλλος, διασωλή
νωση και μπαλονάκι. Του το 
χρωστούσε ο θεός στην κυ
ριολεξία»!
Ο 40χρονος έτυχε να περνά 
πριν χρόνια από τον Καστελ- 
λόκαμπο. Κοντά στις γραμμές 
ένας άνδρας χάνει τις αισθή
σεις του. Σπεύδει να βοηθή
σει. Για καλή τύχη του λιπό
θυμου άνδρα από το σημείο 
περνούσε και ο γνωστός καρ
διολόγος. Ο κ. Νταβλούρος 
του κάνει μαλάξεις. Ο 40χρο- 
νος τον βοηθά. Εκανε εαυ
τόν... βοηθό διασώστη για να 
σωθεί μία ανθρώπινη ζωή. Ο 
άνδρας που είχε χάσει τις αι
σθήσεις του γύρισε από τον 
ουρανό! Στην κυριολεξία!

Πλέον μετά από επέμβαση 
που του έγινε, χαίρει άκρας 
υγείας. Ο 40χρονος (ο «βοη
θός» του κ. Νταβλούρου στη 
διάσωση του ανθρώπου) εί
χε πάει φέτος διακοπές στην 
Κέρκυρα. Εκεί υπέστη ανα
κοπή. Για καλή του τύχη 
κάποιοι τον βοήθησαν να

«επανέλθει». Μεταφέρθηκε 
επειγόντως στην Πάτρα, και 
συγκεκριμένα στο Νοσοκο
μείο Ρίου. Ο κ. Νταβλούρος 
τού τοποθέτησε μπαλονάκι. 
Οταν ο ασθενής επανήλθε, 
θύμισε στον καθηγητή καρ
διολογίας την ιστορία. Και οι 
δύο ήσαν πολύ συγκινημέ

νοι. Πριν χρόνια είχαν σώ
σει έναν συνάνθρωπό μας, 
πριν λίγες ημέρες ο καθηγη
τής έσωσε... τον τότε «βοηθό» 
του. Ο 40χρονος βρίσκεται 
πλέον σε μετεγχειρητικό στά
διο, όμως η κατάσταση της 
υγείας του δεν εμπνέει καμία 
ανησυχία.

*0 Ιάσονας Φωτήλας είναι βουλευτής Αχαΐας ΝΔ.

ΜΕΣΟΛΟΓΓΙ

Η αρνήτρια αρνιόιαν να φύγει

ΜΠΟΝΑΝΟΣ

Εγκαιρος καθαρισμός ρεμάτων σια καμένα

Για ακόμη μια φορά βρίσκε
ται στο επίκεντρο το Νοσο
κομείο Μεσολογγίου. Μετά 

τις πρόσφατες αποκαλύψεις 
για τον γιατρό που επιχεί
ρησε να εμφανίσει θετικό 
τεστ παίρνοντας δείγμα από 
ασθενή, ένα νέο περιστατικό 
προκάλεσε αναστάτωση στο 
νοσηλευτικό ίδρυμα.
Το πρωί της Τετάρτης μια 
νοσηλεύτρια που δεν έχει 
εμβολιαστεί και έχει βγει σε 
αναστολή εργασίας, παρου
σιάστηκε κανονικά στη δου
λειά της και ζήτησε να δου
λέψει.
Παρά το γεγονός ότι οι συ
νάδελφοί της και η διοίκηση 
του νοσοκομείου της είπαν 
ότι αυτό δεν μπορεί να γίνει, 
εκείνη παρέμεινε ανένδοτη 
και δε δεχόταν να απομα
κρυνθεί από το νοσοκομείο. 
Αμεσα κλήθηκε η αστυνομία 
η οποία έφτασε στο σημείο 
και προχώρησε στην προ
σαγωγή της.
Στο μεταξύ ο πρόεδρος του

Σωματείου Ιπποκράτης Κώ
στας Πετρόπουλος προχώ
ρησε σε δύο επώνυμες κα
ταγγελίες. Ενώ ο διοικητής 
της 6ης ΥΠΕ Γιάννης Καρ- 
βέλης διέψευσε την ανακοί
νωση της ΠΟΕΔΗΝ για πα
ραμονή στον χώρο των νο
σοκομείων ανεμβολίαστων 
εργαζόμενων, ο κ. Πετρό
πουλος ανέφερε τρία παρα
δείγματα:

1 Νοσηλεύτρια ανεμβολία- 
στη, εργαζόταν μέχρι και 
την Τετάρτη στο Κέντρο Υγεί

ας Ναυπάκτου.

Ζ Υγειονομικός χωρίς να 
έχει εμβολιαστεί, εργαζό
ταν μέχρι και την Τετάρτη 

στο Κέντρο Υγείας Βάρδας. 
Το Σωματείο έχει στην διά
θεσή του στοιχεία για για

τρούς οι οποίοι είναι ανεμ- 
βολίαστοι και οι Διοικήσεις 
των Νοσοκομείων περιμέ
νουν έγγραφα που αποδει- 
κνύουν ότι για ιατρικούς λό
γους δεν έχουν ακόμη προ
χωρήσει σε εμβολιασμό.

Η αποφυγή πλημμυρικών κα
ταστροφών κατά την εκδή
λωση έντονων καιρικών φαι

νομένων αποτελεί προτεραι
ότητα της περιφερειακής αρ
χής και ειδικά του αντιπερι- 
φερειάρχη ΠΕ Αχαΐας Χαρά
λαμπου Μπονάνου, που στο 
πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 
συντονισμού και επίβλεψης 
του έργου της Πολιτικής Προ
στασίας στην περιοχή, έχει 
ξεκινήσει τον έγκαιρο καθα
ρισμό ρεμάτων και χειμάρ-

ρων στην περιοχή μας, ιδι
αίτερα δε στις πυρόπληκτες 
περιοχές.
Ετσι όπως είναι γνωστό ήδη 
πραγματοποιούνται εργασί
ες καθαρισμού των ρεμάτων 
στις πυρόπληκτες περιοχές 
των Ζηρίων, Καμαρών, Ελε- 
κίστρας και Καρυάς, καθώς 
και στα ρέματα της Λακκόπε- 
τρας και Διακονάρη, στην πε
ριοχή του Γλαύκου, στην πε
ριοχή του χειμάρρου Μειλί- 
χου και κατά μήκος του επαρ

χιακού Οδικού Δικτύου Δρο
σιάς - Τριταίας, με αφετηρία 
από τη Δροσιά.
«Η Πολιτική Προστασία με 
εντολή του περιφερειάρχη 
λαμβάνει μέρος στις εργασίες 
αντιπλημμυ ρικών έργων και 
καθαρισμών που απαιτούνται 
στις πληγείσες περιοχές, προ- 
κειμένου να αποφευχθούν 
πλημμυρικά φαινόμενα με 
την έναρξη της χειμερινής πε
ριόδου» αναφέρει χαρακτη
ριστικά ο κ. Μπονάνος, και

συνεχίζει: Η προσπάθεια να 
καθαριστούν από την Πολιτι
κή Προστασία όσο το δυνα
τόν περισσότερες περιοχές, 
με προτεραιότητα εκεί που 
είχαμε φωτιές, θα συνεχι
στεί. Αυτή η περιφερειακή 
αρχή αποδεικνύει καθημερι
νά και πρωτίστως μέσα από 
το έργο της ότι στέκεται συ
νεχώς έμπρακτα δίπλα στους 
πολίτες ,και ότι δίνει λύσεις 
σε συγκεκριμένα προβλήμα
τα που έχουν δημιουργηθεί».
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1  Ευρωπαϊκό Δικαστήριο: «Όχι» στο αίτημα Ελλήνων
υγειονομικών κατά του υποχρεωτικού εμβολιασμού

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

144.64 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ευρωπαϊκό Δικαστήριο: 
«Όχι» στο αίτημα Ελλήνων 
υγειονομικών κατά του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού

Το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμά
των του Ανθρώπου απέρριψε αιτήματα 
προσωρινής δικαστικής προστασίας που 
υπέβαλαν Έλληνες υγειονομικοί κατά του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού.

Ειδικότερα, στις 2 Σεπτεμβρίου του 
2021 το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιω
μάτων του Ανθρώπου δέχτηκε δύο σχε
τικά αιτήματα από 30 συνολικά υγειονο
μικούς μεταξύ των οποίων είναι 18 ανε
ξάρτητοι γιατροί και 12 εργαζόμενοι σε 
δημόσιες δομές.

Επικαλούμενοι τα άρθρα 2 (δικαίωμα 
στη ζωή), 3 (απαγόρευση απάνθρωπης 
και εξευτελιστικής μεταχείρισης), 4 (απα
γόρευση της δουλείας και της αναγκαστι
κής εργασίας), 5 (δικαίωμα στην ελευθε
ρία και την ασφάλεια), 6 (δικαίωμα σε μία 
δίκαιη δίκη), 8 (δικαίωμα στον σεβασμό 
της ιδιωτικής και οικογενειακής ζωής) 
και 14 (απαγόρευση των διακρίσεων), οι 
υγειονομικοί διαμαρτύρονται κατά του

υποχρεωτικού εμβολιασμού ως απαραί
τητη προϋπόθεση για να συνεχίσουν να 
ασκούν τα καθή κοντά τους και ζήτησαν 
την αναστολή εφαρμογή της νομοθεσί
ας. Ωστόσο, στις 7 Σεπτεμβρίου το δικα
στήριο απέρριψε τα αιτήματά τους.

Σημειώνεται ότι το Τμήμα Αναστολών 
του ΣτΕ σε σχηματισμό Ολομέλειας είχε 
απορρίψει αιτήσεις που είχαν καταθέσει 
ιατρικό, νοσηλευτικό και λοιπό προσωπι
κό των δομών υγείας ζητώντας αναστολή 
της απόφασης που επιβάλλει υποχρεωτι
κό εμβολιασμό των εργαζομένων στον 
χώρο της υγείας και αναστολή εργασίας 
για όσους εργαζόμενους δεν έχουν εμ
βολιαστεί. Σημειώνεται ότι ανάλογη αί
τηση έχει καταθέσει και η ΠΟΕΔΗΝ στο 
Συμβούλιο της Επικράτειας, καθώς και αί
τηση ακύρωσης της απόφασης κατά του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού, η οποία έχει 
προσδιοριστεί να συζητηθεί στις 8 Οκτω
βρίου.
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1  Βαρύγδουπο "όχι"
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

125.5 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Θέση

Βαρύγδουπο "όχι"
Το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του 

Ανθρώπου απέρριψε αιτήματα προσωρινής δι
καστικής προστασίας που υπέβαλαν Ελληνες 
υγειονομικοί κατά του υποχρεωτικού εμβολια
σμού.

Ειδικότερα, στις 2 Σεπτεμβρίου του 2021 το Ευ
ρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώ
που δέχτηκε δυο σχετικά αιτήματα από 30 συνο
λικά υγειονομικούς μεταξύ των οποίων είναι 18 
ανεξάρτητοι γιατροί και 12 εργαζόμενοι σε δη
μόσιες δομές.

Επικαλούμενοι τα άρθρα 2 (δικαίωμα στη ζωή), 
3 (απαγόρευση απάνθρωπης και εξευτελιστικής 
μεταχείρισης), 4 (απαγόρευση της δουλείας και 
της αναγκαστικής εργασίας), 5 (δικαίωμα στην 
ελευθερία και την ασφάλεια), 6 (δικαίωμα σε μία 
δίκαιη δίκη), 8 (δικαίωμα στον σεβασμό της 
ιδιωηκής και οικογενειακής ζωής) και 14 (απα
γόρευση των διακρίσεων), οι υγειονομικοί δια
μαρτύρονται κατά του υποχρεωτικού εμβολια
σμού ως απαραίτητη προϋπόθεση για να συνεχί- 
σουν να ασκούν τα καθήκοντά τους και ζήτησαν 
την αναστολή εφαρμογή της νομοθεσίας. Ωστό
σο, σης 7 Σεπτεμβρίου το δικαστήριο απέρριψε 
τα απήματά τους.

Σημειώνεται ότι το Τμήμα Αναστολών του ΣτΕ 
σε σχηματισμό Ολομέλειας είχε απορρίψει αιτή
σεις που είχαν καταθέσει ιατρικό, νοσηλευτικό 
και λοιπό προσωπικό των δομών υγείας ζητώ
ντας αναστολή της απόφασης που επιβάλλει υπο- 
χρεωηκό εμβολιασμό των εργαζομένων στον χώ
ρο της υγείας και αναστολή εργασίας για όσους 
εργαζόμενους δεν έχουν εμβολιαστεί. Σημειώνε
ται άη ανάλογη αίτηση έχει καταθέσει και η ΠΟ- 
ΕΔΗΝ στο Συμβούλιο της Επικράτειας, καθώς 
και αίτηση ακύρωσης της απόφασης κατά του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού, η οποία έχει προσ
διοριστεί να συζητηθεί σης 8 Οκτωβρίου.

Ο λογικός
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1  3SS. Αύριο το μεγάλο συλλαλητήριο&ΗΟΡΓΑΗΟΣΗ%£
για τη ΔΕΘ στη Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2109.37
cm²

Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

3SS. Αύριο το μεγάλο συλλαλητήριο
------&ΗΟΡΓΑΗΟΣΗ%£ um Tn APfl Γ5Τ1Ί ΩγΠΠΠ ΚΑ\/ΙΙΠ1

-νΑΓ0Ν^.$Γ

ίΝΕΙ “ “ I V4,1V

για τη ΔΕΘ στη Θεσσαλονίκη
,? »;sr . ** y ji
βΚψ Στις 6 μ.μ. στην πλατεία ΧΑΝΘ Ημερίδα για τα Εργασιακά

. apkks χτες, συνέντευξη Τύπου σήμερα
|« Μ,.· ΣΕΛ. 10
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1  3SS. Αύριο το μεγάλο συλλαλητήριο&ΗΟΡΓΑΗΟΣΗ%£ για τη ΔΕΘ στη
Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

10 ΕΡΓΑΤΙΚΑ
ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΚΑΙ ΦΟΡΕΙΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ - Κ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

Αύριο η μεγάλη συγκέντρωση - διαδήλωση 
στην πλατεία ΧΑΝΟ
Σε χώρους δουλειάς μεταφέρεται μέχρι την τελευταία στιγμή το αγωνιστικό κάλεσμα

Μ
ε περιοδείες και άλλες παρεμβάσεις στους 
χώρους δουλειάς αλλά και στις γειτονιές, 
μέχρι και την τελευταία ώρα, τα συνδικάτα 
της Θεσσαλονίκης μεταφέρουν στους ερ
γαζόμενους το κάλεσμα για μαζική συμμετοχή 
στο συλλαλητήριο που πραγματοποιούν αύριο 

Σάββατο στις 6 μ.μ., στην πλατεία ΧΑΝΘ. Μπρο
στά και στη ΔΕΘ, τους καλούν να διαδηλώσουν δυ
νατά και μαχητικά την απόφασή τους να μετατρέ
ψουν τη δίκαιη οργή τους σε δύναμη οργάνωσης 
και αγώνα, που θα φέρει στο προσκήνιο τις σύγ
χρονες λαϊκές ανάγκες.

Στο πλαίσιο αυτό, συνεχίστηκαν και χτες οι περιο
δείες σε δεκάδες χώρους δουλειάς της Βιομηχα
νίας, των Κατασκευών, του Εμπορίου, των Υπηρε
σιών, του Επισιτισμού, στις υπηρεσίες των δήμων, 
της Περιφέρειας, σε σχολεία, νοσοκομεία και αλλού.

Στο Μετρό
Κλιμάκιο της Ομοσπονδίας Οικοδόμων και του Συν

δικάτου Οικοδόμων Θεσσαλονίκης περιόδευσε στα ερ
γοτάξια του Μετρό στον Σιδηροδρομικό Σταθμό, στη 
Βενιζέλου, όπου βρίσκονται σε εξέλιξη οι διαδικασίες για 
την απομάκρυνση των αρχαιοτήτων, και στο Αμαξοστάσιο.

Στο επίκεντρο της συζήτησης βρέθηκαν η «διευθέτη
ση» του χρόνου εργασίας, το χτύπημα των συνδικάτων 
και της συνδικαλιστικής δράσης, η ιδιωτικοποίηση της ε
πικουρικής ασφάλισης, συνολικά ο οδοστρωτήρας αντι
λαϊκών μέτρων που συνθλίβει τη ζωή και τα δικαιώματα 
της εργατικής τάξης, των εργατικών - λαϊκών οικογενειών.

Ο Γιάννης Τασιούλας, πρόεδρος της Ομοσπονδίας 
Οικοδόμων, κάλεσε τους εργαζόμενους να μπλοκάρουν 
την επίθεση κυβέρνησης και εργοδοσίας, να δυναμώσουν 
τον αγώνα συσπειρωμένοι στο Συνδικάτο. Να συμμετά- 
σχουν στις πρωτοβουλίες και στις απεργίες που έχουν 
μπροστά τους, για να μείνει στα χαρτιά κάθε αντεργα- 
τικό τερατούργημα που θα προσπαθήσουν να εφαρμόσουν κυ
βέρνηση και εργοδοσία. «Κανένας δεν μπορεί μόνος του να αντι
μετωπίσει την επίθεση. Ολοι μαζί μπορούμε να τους φοβίσουμε 
και να έχουμε και αποτελέσματα. Μόνο αυτόν τον δρόμο κατα
λαβαίνουν, τον δρόμο του αγώνα», είπε.

Στη ΜΕΒΓΑΛ
Την ανάγκη ενίσχυσης του δημόσιου συστήματος Υγείας και 

λήψης μέτρων για την προστασία της υγείας των εργαζομένων 
μέσα στους χώρους δουλειάς έφεραν στο επίκεντρο της συζή
τησης με τους εργαζόμενους τα κλιμάκια συνδικαλιστών που πε
ριοδέυσαν χτες το πρωί στην ΕΚΜΕ (επιχείρηση μετάλλου) και 
στη γαλακτοβιομηχανία ΜΕΒΓΑΛ, μαζί με την Ελένη Μπακιρλή, 
εργαζόμενη στο Νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ και μέλος του ΓΣ της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ και της ΑΔΕΔΥ.

Στη ΜΕΒΓΑΛ, κλιμάκιο της Ομοσπονδίας Γάλακτος - Τροφίμων 
- Ποτών με επικεφαλής τον πρόεδρό της, Μανώλη Καραντού- 
σα, και του κλαδικού Συνδικάτου Κεντρικής Μακεδονίας, συνα
ντήθηκε και με το επιχειρησιακό σωματείο.

Μέσα από τη συζήτηση αναδείχθηκαν οι ευθύνες της κυβέρ
νησης, που δεν ενίσχυσε καμία δομή του δημόσιου συστήματος 
Υγείας (μόνιμες προσλήψεις υγειονομικού προσωπικού, άνοιγμα 
νοσοκομείων, άνοιγμα ΜΕΘ κ.λπ.), αντίθετα αποδυνάμωσε την 
ΠΦΥ. Και η οποία επιπλέον αξιοποιεί το θέμα του εμβολιασμού, 
που είναι αναγκαίος για όλους, για να αποπροσανατολίσει τη συ
ζήτηση από τις δικές της ευθύνες για τις τραγικές ελλείψεις, για 
τις καθυστερήσεις στο εμβολιαστικό πρόγραμμα, ενώ την ίδια ώ
ρα προωθεί το «νέο ΕΣΥ», που ενισχύει την περαιτέρω εμπορευ- 
ματοποίηση της Υγείας, το κλείσιμο νοσοκομείων κ,λπ.

Επίσης, κλιμάκιο της Ομοσπονδίας και του κλαδικού Σωματεί
ου Ημαθίας - Πέλλας περιόδευσε σε διαλογητήρια στη Νάουσα.

Εργάτες · αγρότες · φτωχοί 
αυτοαπασχολούμενοι 
ενώνουν τη φωνή τους

Μαζί με τους εργαζόμενους ενώνουν τη φωνή τους οι μι
κροί και αυτοαπασχολούμενοι ΕΒΕ και οι βιοπαλαιστές αγρό
τες της περιοχής. Στο πλαίσιο αυτό, σε μαζική συμμετοχή κα-

0 Δημήιρης Κουτσούμπας 
στο συλλαλητήριο

Ο ΓΓ της ΚΕ του ΚΚΕ, Δημήτρης Κουτσούμπας, θα παρευρεθεί 
και θα κάνει δηλώσεις στο συλλαλητήριο που διοργανώνει το ΠΑΜΕ, 
στη Διεθνή Εκθεση Θεσσαλονίκης, αύριο, Σάββατο 11 Σεπτέμβρη, 
στις 6 μ.μ., στην πλατεία ΧΑΝΘ.

λεί και ο Αγροτοκτηνοτροφικός Σύλλογος Πέλλας «Ενότη
τα» (μπλόκο Γυψοχωρίου).

Ο Σύλλογος Μικρών και Αυτοαπασχολούμενων Εμπό
ρων Θεσσαλονίκης σημειώνει πως «το άνοιγμα της αγοράς 
και η "επιστροφή στην κανονικότητα" δεν έφεραν τα αναμε
νόμενα αποτελέσματα για τους μικρούς εμπόρους. Το τού
νελ της "επόμενης μέρας" αποδείχτηκε πολύ μακρύ και σκο
τεινό», αφού όπως αναδεικνύει δεν λήφθηκε κανένα μόνιμο 
μέτρο προστασίας του εισοδήματος τους. Αντίθετα, και τα ό
ποια χρήματα και επιδόματα δόθηκαν η κυβέρνηση θα τους 
τα πάρει πίσω μέσω της φορολογίας, της ακρίβειας, των νέ
ων μέτρων που ετοιμάζει.

Καλεί τους μικρούς και αυτοαπασχολούμενους επαγγελμα- 
τίες να πάρουν θέση στον συλλογικό αγώνα και να ορθώσουν 
εμπόδια στην αντιλαϊκή πολιτική με τη συμμετοχή τους στο 
αυριανό συλλαλητήριο, αλλά και μαζικοποιώντας τον ΣΜΑΕΘ 
στις αρχαιρεσίες του επόμενου διαστήματος.

Διεκδικεί όλα τα αναγκαία μέτρα για να μπορέσουν να ε
πιβιώσουν και να κρατήσουν ανοιχτές τις επιχειρήσεις τους, 
ειδικά για όσους έχουν εισόδημα μικρότερο των 12.000 ευ
ρώ, όπως: Διαγραφή του 30% του υπόλοιπου χρέους σε ε
φορία και τράπεζες για τους εν ενεργεία και του 50% για ό
σους έχουν κλείσει την επιχείρησή τους. Διαγραφή τόκων και

προστίμων για χρέη ατομικής ασφάλισης. Διαγραφή των χρε
ών που αφορούν την εισφορά Υγείας. Ρύθμιση χρεών για η

λεκτρική ενέργεια, φθηνότερο τιμολόγιο. Αναστο
λή κατασχέσεων και απαγόρευση πλειστηριασμών 
πρώτης κατοικίας. Καθιέρωση ακατάσχετου επι
χειρηματικού λογαριασμού για τους αυτοαπασχο
λούμενους. Επιστροφή στο αφορολόγητο όριο των 
12.000 ευρώ. Κατάργηση ΕΝΦΙΑ και τέλους επιτη
δεύματος. Μείωση ΦΠΑ και κατάργηση των έμμε
σων φόρων στα είδη λαϊκής κατανάλωσης. Επιβολή 
προοδευτικής φορολόγησης ανάλογα με το εισόδη
μα, έως 45% στο μεγάλο κεφάλαιο. Η επιστρεπτέα 
προκαταβολή να μετατραπεί σε μη επιστρεπτέα, ά
μεση ένταξη των αυτοαπασχολουμένων χωρίς προ
σωπικό στο πρόγραμμα επιδότησης παγίων. Χορή
γηση επιδόματος ανεργίας σε όσους έκλεισαν ή θα 
κλείσουν την επιχείρησή τους, χωρίς άλλους όρους 
και προϋποθέσεις.

Κάλεσμα από την ΟΓΕ
Στο αυριανό συλλαλητήριο καλεί και η Ομοσπον

δία Γυναικών Ελλάδας, αναφέροντας: «Κατεβαίνου
με στον δρόμο του αγώνα γιατί η προστασία της υγεί
ας μας, τα μορφωτικά δικαιώματα των παιδιών μας, το 
εισόδημα των οικογενειών μας, η στήριξη των ηλικιω

μένων έρχονται σε σύγκρουση με την πολιτική της σημερινής κυ
βέρνησης, που - όπως και εκείνη των προηγούμενων - είναι κομ
μένη και ραμμένη στις απαιτήσεις των επιχειρηματικών ομίλων».

Στο φόντο αυτό υπενθυμίζει ότι για άλλη μια χρονιά «χιλιάδες 
παιδιά έμειναν έξω από το πρόγραμμα ΕΣΠΑ και οι γονείς αναγκά
ζονται να πληρώνουν τροφεία είτε στους δημοτικούς είτε στους 
ιδιωτικούς παιδικούς σταθμούς», καθώς και «να μετακινούνται 
πολλά χιλιόμετρα μακριά από το σπίτι τους για μια θέση σε έναν 
παιδικό σταθμό ή σε ένα νηπιαγωγείο». Η έναρξη της σχολικής 
χρονιάς βρίσκει τους γονείς αντιμέτωπους «με τον εφιάλτη της 
αγοράς των σχολικών ειδών, με την ακρίβεια που ήδη κατατρώει 
το πενιχρό μας εισόδημα».

«Δεν συμβιβαζόμαστε με το να είναι οι ανάγκες μας στο περι
θώριο ενώ υπάρχει η δυνατότητα να έχουμε όλοι και όλες σταθε
ρή δουλειά με ικανοποιητικό εισόδημα και σταθερό ωράριο, να έ
χουμε ελεύθερο χρόνο και δημόσιες, δωρεάν, υψηλού επιπέδου 
υπηρεσίες Υγείας, Παιδείας, Πρόνοιας. Το μέλλον μας και το μέλ
λον των παιδιών μας δεν χωράει σε μια κοινωνία που έχει για θεό 
το κέρδος των επιχειρηματικών ομίλων», τονίζει η ΟΓΕ και απευ
θύνει στις γυναίκες κάλεσμα: «Με πυξίδα τις ανάγκες μας δυνα
μώνουμε τον συλλογικό αγώνα για ισοτιμία και χειραφέτηση, ε
νάντια στους εκμεταλλευτές του μόχθου μας».

Οργανωμένη μετακίνηση 
με λεωφορεία

Οργανωμένη μετακίνηση με λεωφορεία προγραμματίζουν τα εργα
τικά σωματεία στη Βόρεια Ελλάδα για τη συμμετοχή στο συλλαλητή
ριο, και πιο συγκεκριμένα από:

Νάουσα, 3 μ.μ., Εργατικό Κέντρο.
Βέροια, 3.30 μ.μ., πλατεία Ωρολογίου.
Κατερίνη, 3.45 μ.μ., κεντρική πλατεία.
Λιτόχωρο, 3.15 μ.μ.
Εδεσσα, 3.15 μ.μ., πλατεία Τιμενιδών.
Σκύδρα, 3.15 μ.μ., πλατεία Μαυροβούνιου.
Γιαννιτσά, 3.45 μ.μ., παλιά αγορά.
Αλεξανδρούπολη, 12 μ., δημαρχείο.
Κομοτηνή, 1.30 μ,μ., κεντρική πλατεία, 
ζάνθη, 2 μ,μ., πλατεία Ελευθερίας.
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1  3SS. Αύριο το μεγάλο συλλαλητήριο&ΗΟΡΓΑΗΟΣΗ%£ για τη ΔΕΘ στη
Θεσσαλονίκη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

ΕΡΓΑΤΙΚΑ
ΗΜΕΡΙΔΑ ΤΟΥ ΠΑΜΕ

Σε κάθε χώρο δουλειάς θα δοθεί η μάχη 
ενάντια στο αντεργατικό νομικό οπλοστάσιο
Μια πρωτοβουλία - συμβολή στην οργάνωση της πάλης για να μείνει στα χαρτιά ο νόμος - έκτρωμα

Η Ν. Παπαδουλη Ο X. Κυριαζιδης Ο Α. ΓερακηςΟ Π. Σημαδης

«A
 ντίδρασε, οργανώσου, πάλεψε μα
ζί με τα συνδικάτα να μείνει στα 
χαρτιά το αντεργατικό έκτρωμα»:

Με τον τίτλο αυτό πραγματοποιή
θηκε χτες το απόγευμα στη Θεσσαλονίκη η 
ημερίδα του ΠΑΜΕ στο πλαίσιο της αγωνιστι
κής δραστηριότητας για τη ΔΕΘ. Μια πρωτο
βουλία που τόσο μέσα από την εισήγηση όσο 
και με τις θεματικές παρεμβάσεις της απο
τελεί όπλο για την εργατική τάξη και την ορ
γάνωση της πάλης της. Το περιεχόμενό της 
φτάνοντας σε κάθε χώρο δουλειάς μπορεί να 
γίνει αντικείμενο συζήτησης και εξοπλισμού 
των εργαζομένων, αφού αναδεικνύει από τη 
μία τη στρατηγική που υπηρετούν τα αντερ- 
γατικά μέτρα, με «κορωνίδα» τον πρόσφατο 
νόμο - έκτρωμα Χατζηδάκη, και από την άλ
λη τη σκληρή αναμέτρηση που έχουν μπρο
στά τους τα σωματεία για να τον αντιπαλέ
ψουν στην πράξη, για να διεκδικήσουν το ξή- 
λωμα όλου του βάρβαρου νομικού οπλοστα
σίου της εργοδοσίας.

Στην ημερίδα, που ξε
κίνησε με ενός λεπτού 
σιγή στη μνήμη του Μί- 
κη Θεοδωράκη, αναδεί- 
χθηκε ότι η πάλη για το 
ξήλωμα όλων των αντερ- 
γατικών νόμων, η διεκδί
κηση σταθερού ημερήσι
ου χρόνου εργασίας και η 
προστασία των συνδικαλι
στικών δικαιωμάτων μπαί
νουν στην πρώτη γραμ
μή της δράσης των συν
δικάτων, παράλληλα με 
τη δράση για τα οξυμέ- 
να προβλήματα που σχε
τίζονται με τη ζωή της ερ
γατικής οικογένειας (Υγεία, μόρφωση, ακρί
βεια). Και προτάθηκε κλιμάκωση με αγωνι
στικές μορφές όλο το φθινόπωρο, Οκτώβρη, 
Νοέμβρη, στην προοπτική συγκρότησης με
γάλου απεργιακού μετώπου.

Να αναμετρηθούμε 
με τους νόμους 
και τους σχεδιασμούς 
της εργοδοσίας

Την εισηγητική ομιλία, με θέμα «Ο αντερ- 
γατικός νόμος Χατζηδάκη και η πάλη των 
συνδικάτων να μην εφαρμοστεί», έκανε ο 
Πέτρος Σημάδης, πρόεδρος της Ενωσης Ε- 
μποροϋπαλλήλων Θεσσαλονίκης.

Ακολούθησαν θεματικές παρεμβάσεις α
πό την Νεκταρία Παπαδούλη, πρόεδρο της 
Ενωσης Λογιστών Θεσσαλονίκης, τον Χάρη 
Κυριαζίδη, πρόεδρο του Σωματείου Τροφί
μων - Ποτών Κεντρικής Μακεδονίας, και τον 
Αγγελο Γεράκη, γραμματέα του Συνδικάτου 
Οικοδόμων Θεσσαλονίκης και μέλος της δι
οίκησης της Ομοσπονδίας Οικοδόμων. Επί
σης έγιναν ομιλίες και παρεμβάσεις από εκ
προσώπους σωματείων και εργαζόμενους.

«Να σαρώσουμε τους νόμους της εργοδοσί
ας. Με πείσμα, με αποφασιστικότητα, με σχέ
διο, με οργανωμένη απειθαρχία, κάθε σωμα
τείο, κάθε επιτροπή αγώνα και σωματειακή 
επιτροπή να γίνει κάστρο, φόβητρο για τους 
εργοδότες, στήριγμα και ελπίδα για τους ερ
γαζόμενους. Πρώτος σταθμός, να βουλιάξει 
η Θεσσαλονίκη από λαό, από εργάτες το ερ
χόμενο Σάββατο». Με αυτήν την προτροπή - 
κάλεσμα αγώνα ολοκλήρωσε την εισηγητική

του τοποθέτηση ο Π. Σημάδης.
Νωρίτερα παρουσίασε αναλυτικά το νομο

θετικό οπλοστάσιο θωράκισης της καπιταλι
στικής ανάπτυξης, όπου σε περίοπτη θέση 
βρίσκεται ο πρόσφατος νόμος - έκτρωμα.

Εξήγησε ότι ο νόμος αυτός χτυπά τη λει
τουργία των συνδικάτων, το απεργιακό δικαί
ωμα και τον ημερήσιο εργάσιμο χρόνο, κατ’ 
επέκταση τους μισθούς. Αφορά την καρδιά 
της ίδιας της εκμετάλλευσης της εργατικής 
τάξης, στοχεύει σε αλλαγές που είναι στρα
τηγικές για το κεφάλαιο. Και γι’ αυτόν τον λό
γο κυβέρνηση και εργοδότες επιδιώκουν να 
δώσουν συντριπτικό χτύπημα στη λειτουργία 
και τη δράση των συνδικάτων, να βάλουν τους 
απεργιακούς αγώνες στον γύψο.

Οπως είπε, «όσα προβλέπει ο νόμος α
ποτελούν το όχημα και για τις πολυδιαφη
μισμένες επενδύσεις τεχνολογίας στη χώ
ρα μας, αλλά και συγκεκριμένα στην περιο
χή μας, που στόχος είναι να καταστεί ψηφι
ακό κέντρο. Αλλωστε, όπως ομολογούν και 
τα στελέχη των αντίστοιχων εταιρειών, ο λό
γος που έρχονται στη Θεσσαλονίκη είναι για
τί εδώ βρίσκουν ένα "οικοσύστημα καινοτο
μίας", με κύριο στοιχείο τους πολλούς, κα
λά εξειδικευμένους και φτηνότερους εργα
ζόμενους σε σχέση με αντίστοιχους σε άλ
λες χώρες της ΕΕ.

Η καπιταλιστική ανάπτυξη, που με τόση 
λαχτάρα περιμένουν κράτος και εργοδοσία, 
δεν μπορεί να υπάρξει με εργατικά δικαιώμα
τα και κατακτήσεις, με σωματεία στην πρώτη 
γραμμή για τις σύγχρονες ανάγκες».

Αναφέρθηκε στη διδακτική πείρα προη
γούμενων δεκαετιών, μέσα από παραδείγμα
τα που το εργατικό κίνημα μπλόκαρε αντιλα
ϊκούς νόμους στην πράξη, στη ζωή. Αλλά και

σε περιπτώσεις στις σημερινές συνθήκες που 
νόμοι έμειναν στα χαρτιά, κάτω από την απο
φασιστική πάλη των εργαζομένων, του λαού.

Αναφέρθηκε τέλος στα σημερινά καθήκο
ντα των μελών των συνδικάτων, προκειμένου 
να μην επιτρέψουν να ξημερώσουν οι μέρες 
που ονειρεύονται κράτος και εργοδοσία. Για 
να ξηλωθούν όλοι οι νόμοι τους και για να α
νοίξει ο δρόμος για κατακτήσεις, για ουσια
στικές αλλαγές στο πώς ζει και δουλεύει ο 
εργαζόμενος.

Είπε λοιπόν ότι «επιδιώκουμε το σύνολο 
των αντεργατικών ρυθμίσεων και το πώς θα 
τα αντιμετωπίσουμε να γίνουν αντικείμενο 
πλατιάς συζήτησης στους χώρους δουλειάς 
και στα σωματεία». Κάλεσε σε «επαγρύπνη
ση και ετοιμότητα απέναντι στην επίθεση από 
την εργοδοσία σε κάθε χώρο δουλειάς. Κά
θε πρόβλημα να γίνεται με ταχύτητα και α- 
ποτελεσματικότητα πρόβλημα όλων των ερ
γαζομένων, πρώτα στον χώρο δουλειάς, αλ
λά και στους δίπλα χώρους, ανεξάρτητα από 
τον κλάδο, ακόμα και στη γειτονιά». Και α
ναφέρθηκε στο παράδειγμα της απόλυσης 
του προέδρου του ΣΕΜΛΑ, με τις κινητοποι
ήσεις αλληλεγγύης να ξεδιπλώνονται σε ό
λη την Ελλάδα.

Τόνισε ότι «πρέπει να δουλέψουμε με στό
χο την κλιμάκωση του αγώνα μας ώστε να 
μην εφαρμοστεί ο νόμος στην πράξη, πράγ
μα που χρειάζεται προετοιμασία από τώρα. 
Η κυβέρνηση έβαλε σαν όριο τις αρχές του 
2022 ώστε να υλοποιηθούν οι αποφάσεις 
της. Ηδη ήρθαν οι πρώτες εφαρμοσπκές ε
γκύκλιοι του νόμου».

Μέσα από αυτήν την πλούσια παρέμβαση, 
συνέχισε, θα πρέπει να μετρήσουν διακριτά 
βήματα στην οργάνωση των εργαζομένων, σε

Σήμερα 
η συνέντευξη 
Τύπου

Σήμερα, Παρασκευή 10/9, στις 12 το με
σημέρι, στο ΕΚ Θεσσαλονίκης, το ΠΑΜΕ 
θα παραχωρήσει συνέντευξη Τύπου, όπου 
θα παρουσιάσει το διεκδικητικό πλαίσιο. 
Στη συνέντευξη θα συμμετάσχουν εκπρό
σωποι της Πανελλαδικής Επιτροπής των 
Μπλόκων, Συλλόγων αυτοαπασχολούμε
νων, Φοιτητικών Συλλόγων και της ΟΓΕ.

νέα σωματεία, σε συσπείρωση συνδικάτων, 
στη μαζικοποίηση επιχειρησιακών και κλαδι
κών σωματείων. Και ανέδειξε την ανάγκη για 
τη συγκρότηση κοινού βηματισμού και οργά
νωσης της πάλης σωματείων σε όλη τη χώ
ρα, που παλεύουν μαζί με τους αντίστοιχους 
φορείς των φτωχών αγροτών και των αυτοα
πασχολούμενων, της νεολαίας.

Τέλος, κάλεσε τα συνδικάτα να οργανώ
σουν τη δράση τους για τα οξυμένα προβλή
ματα που σχετίζονται με τη ζωή της εργατι
κής οικογένειας (υγεία, μόρφωση, ακρίβεια 
κ.α.), να οργανώσουν και να κλιμακώσουν με 
αγωνιστικές μορφές όλο το φθινόπωρο, Ο
κτώβρη, Νοέμβρη, στην προοπτική συγκρό
τησης μεγάλου απεργιακού μετώπου.

Στο πλαίσιο αυτό, πρότεινε να πραγματο
ποιηθεί αρχές Οκτώβρη νέα πλατιά σύσκεψη 
συνδικάτων με στόχο τη συγκρότηση συντο
νισμού σωματείων, επιτροπών αγώνα κ.λπ. για 
την αποφασιστική κλιμάκωση του αγώνα, ε
πιδιώκοντας να συμμετάσχουν όσο το δυνα
τόν περισσότερα σωματεία και συνδικαλιστές.

Ενδιαφέρουσες 
θεματικές παρεμβάσεις

Η Νεκταρία Παπαδούλη ανέλυσε τη θε
ματική «Περιορισμοί και απαγορεύσεις στη 
δράση των σωματείων». Ανέδειξε στην πα
ρέμβασή της το πώς ενισχύεται το οπλο
στάσιο περιορισμού της συνδικαλιστικής 
δράσης για λογαριασμό της εργοδοσίας, 
όπως με το ηλεκτρονικό μητρώο, τη δι
εύρυνση των λόγων απόλυσης συνδικαλι
στών, τις ηλεκτρονικές ψηφοφορίες και 
συνελεύσεις κ.ο.κ.

θεματική παρέμβαση για «Το νέο τοπίο 
στις εργασιακές σχέσεις και τη "διευθέτη
ση" του εργάσιμου χρόνου» έκανε ο Χά
ρης Κυριαζιδης, ο οποίος στάθηκε μετα
ξύ άλλων στο χτύπημα του σταθερού ημε
ρήσιου εργάσιμου χρόνου, στην κατάργη
ση της κυριακάτικης αργίας, στην ένταση 
της «ευελιξίας», στη διάλυση του δικαιώ
ματος στον ελεύθερο χρόνο, μιλώντας με 
συγκεκριμένα παραδείγματα από κλάδους 
και χώρους δουλειάς.

Ο Αγγελος Γεράκης παρουσίασε τη θεμα
τική «Τα νέα εμπόδια στο απεργιακό δικαίωμα 
και η απάντηση των εργαζομένων», θύμισε τα 
απανωτά χτυπήματα στο απεργιακό δικαίωμα 
από τις κυβερνήσεις ΣΥΡΙΖΑ και ΝΔ και ανέ- 
δειξε την απόφαση των συνδικάτων και των 
εργαζομένων να ανατρέψουν στην πράξη ό
λα τα εμπόδια που βάζουν στη δράση τους.

Εκτενή αποσπάσματα από τις θεματικές 
παρεμβάσεις της ημερίδας θα παρουσια
στούν σε επόμενα φύλλα του «Ριζοσπάστη».
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1  «Όχι» και από το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

333.9 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΤΟ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ 
ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟ ΑΠΕΡΡΙΨΕ 
ΤΟ ΑΙΤΗΜΑ 30 ΕΛΛΗΝΩΝ 
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΣΕΛ.17

«Όχι» και από
το Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο
Γράφει η Μαρία Δήμα

Α
ρνητική στάση κράτησε το Ευ
ρωπαϊκό Δικαστήριο Δικαιω- 
μάτωντου Ανθρώπου (ΕΔΔΑ) 
απέναντι στα αιτήματα που εί
χαν υποβληθεί από τριάντα Έλληνες υγει
ονομικούς και μετά οποία ζητούσαν την 

ακύρωσητου μέτρου περί υποχρεωτικού 
εμβολιασμού και αναστολής εργασίας σε 
αντίθετη περίπτωση.

Οι Έλληνες υγειονομικοί, που είναι είτε 
ιδιώτες επαγγελματίες υγείας είτε εργαζό
μενοι σε δημόσια νοσοκομεία, στις αρχές 
του μήνα όταν ο κλοιός για τους ανεμβολία- 
στους υγειονομικούς άρχισε να στενεύει 
γύρω τους, προσέφυγαν στο Στρασβούργο 
διαμαρτυρόμενοι για την υποχρεωτικότητα 
του εμβολιασμού κατά της Covid-19, επι
διώκοντας παράλληλα να εφαρμοστούν 
προσωρινά μέτρα αναστολής του μέτρου 
βάσει σχετικού άρθρου του Κανονισμού 
του ΕΔΔΑ.

Σύμφωνα με ανακοίνωσή του,τοΔικα- 
στήριο την περασμένηΤρίτη προχώρησε 
στην απόρριψη των δύο αιτήσεων για την 
έκδοση προσωρινών μέτρων που είχαν κα
ταθέσει, κρίνοντας ότι ήταν εκτός του πεδί
ου εφαρμογής του άρθρου του Κανονι
σμού. Το δικαστήριο σημείωσε ότι εγκρίνει 
τέτοια αιτήματα μόνο σε εξαιρετική βάση, 
όταν οι αιτούντες θα αντιμετώπιζαν διαφο
ρετικά πραγματικό κίνδυνο μη αναστρέψι
μης βλάβης.

Οι αιτήσεις εκκρεμούν επί του παρόντος 
ενώπιοντου ιδίου Δικαστηρίου και οι απο
φάσεις για προσωρινά μέτρα δεν προδικά
ζουν τυχόν μεταγενέστερες αποφάσεις 
σχετικά με το παραδεκτό ή την ουσία αυτών 
των υποθέσεων.

Υπενθυμίζεται ότι στις αρχέςτου μήνα εί
χαν προηγηθεί αποφάσεις του Συμβουλίου 
της Επικράτειας, με τις οποίες οι δικαστές 
ξεκαθάριζαντη «νομιμότητα»του υποχρε
ωτικού εμβολιασμού: «Επιβάλλεται για λό
γους προστασίας της δημόσιας υγείας». 
Πρόκειται για τις τρεις πρώτες αποφάσεις 
που έχει εκδώσειτο ανώτατο ακυρωτικό 
δικαστήριο της χώρας μας (δύο προσωρι
νές διαταγές και μια από αίτηση αναστολής) 
και οι οποίες κατατείνουν στη συνταγματι
κότητα του επίμαχου μέτρου.

Πρόκειται για αποφάσεις (προσωρινού 
χαρακτήρα αλλά) με ξεκάθαρη στάση υπέρ 
του υποχρεωτικού εμβολιασμού ειδικών 
επαγγελματικών κατηγοριών, τις οποίες 
εξέδωσε μέσα σε λίγες μέρεςτο Συμβούλιο 
της Επικράτειας. Είναι δικαστικές κρίσεις, 
με τις δυο να αφορούν μάλιστα υγειονομι
κούς δημοσίων νοσοκομείων. Η πρώτη 
αφορούσε πυροσβέστεςτης ΕΜΑΚ μετη 
βασική συζήτηση επί της κύριας αίτησης 
ακύρωσης για αυτούς να έχει οριστεί για τις 
8 Οκτωβρίου.

Το ΣτΕ προχώρησε στην απόρριψη των 
αιτήσεων νοσοκομειακών γιατρών και διοι
κητικών υπαλλήλων νοσοκομείων που ζη- 
τούσαντο προσωρινό «πάγωμα» του υπο
χρεωτικού εμβολιασμού. Τέλος, σημειώνε
ται ότι στην Ολομέλεια του ΣτΕ εκκρεμεί 
ανάλογο αίτημα της ΠΟΕΔΗΝ για έκδοση 
προσωρινής διαταγής και αναστολή της 
απόφασηςγια υποχρεωτικότητα.

Απορρίφθηκε το οίτημο 
30 Efifiiήνων υγειονομικών 
κατά του υποχρεωτικού 
εμβολιασμού
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Δυσοίωνες 
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με το άνοιγμα 
των σχολείων
• «Οχι» από ίο 
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του υποχρεωτικού 
εμβολιασμού ΣΕΛ. 15-17
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Πρώτο κουδούνι με ανησυχία και
► Tns ΔΙΑΛΕΚΤΗΣ ΑΓΓΕΛΗ

ake news για το άνοιγμα των σχολείων» 
τιτλοφορείται πρόσφατη ανακοίνωση 
του υπουργείου Παιδείας που προσπα
θεί -ανεηιτυχώς- να δικαιολογήσει την 
επαναλειτουργία των σχολικών μονά
δων χωρίς τη λήψη των αναγκαίων 
μέτρων προστασίας, παρακάμπτοντας 
τους φόβους των γονέων αλλά και τη 
σιγουριά των επιστημόνων -που χτες 
εκφράστηκε και από τα πλέον επίσημα 
χείλη της Επιτροπής Εμπειρογνωμό
νων- ότι τα κρούσματα βεβαιότατα θα 
αυξηθούν.

«Τα σχολεία πρόκειται να ανοίξουν 
με μόνο όπλο το εμβόλιο. Ωστόσο, σύμ
φωνα με τα στοιχεία του Ευρωπαϊκού 
Κέντρου Ελέγχου Λοιμώξεων (ECDC) για 
τη χώρα μας, μόνο το 5,1% των μαθη
τών έχει εμβολιαστεί. Αλλα ουσιαστικά 
μέτρα υγειονομικής προστασίας δεν 
υπάρχουν. Ούτε αξιόπιστος μηχανισμός 
ιχνηλάτησης, ούτε επιπρόσθετο προσω
πικό καθαριότητας, ούτε αραίωση των 
μαθητών. Θυμίζουμε ότι η Επιτροπή 
Ειδικών είχε προτείνει ως βασικό μέτρο 
αντιμετώπισης της πανδημίας στα σχο
λεία τη μείωση του αριθμού των μαθη
τών - κάτι που αρνήθηκε η κυβέρνηση 
με επακόλουθο να μείνουν τα σχολεία 
κλειστά για το μεγαλύτερο διάστημα 
στην Ευρώπη», τονίζουν σε κοινή τους 
δήλωση οι τομεάρχες Παιδείας του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-Π.Σ. Νίκος Φίλης και Μερόπη 
Τζούφη.

Στην κριτική που του ασκείται, όχι 
μόνο από την αντιπολίτευση, τις εκ
παιδευτικές ομοσπονδίες, τους γονείς 
αλλά και τους ειδικούς, το υπουργείο 
Παιδείας υποστηρίζει ότι «έχει λάβει 
όλα τα αναγκαία μέτρα για την ασφαλή 
προσέλευση των μαθητών στις σχολικές 
τάξεις, κατόπιν εισηγήσεων των ειδικών 
λοιμωξιολόγων» και βάλλει κατά του 
ΣΥΡΙΖΑ ότι «ελλείψει επιχειρημάτων 
επαναφέρει το σαθρό επιχείρημα» του 
αριθμού μαθητών ανά τάξη.

Εδώ, ενεργοποιείται η δημιουργική 
αριθμητική του ΥΠΑΙΘ που εμφανίζει 
στοιχεία του ΟΟΣΑ (2020) σύμφωνα 
με τα οποία ο μέσος όρος μαθητών ανά 
τάξη στην Ελλάδα είναι 17,41 άτομα στο 
Δημοτικό και 19,94 στο Γυμνάσιο. «Η 
Ελλάδα είναι η τέταρτη χώρα με χαμη
λότερο μέσο όρο αριθμού μαθητών ανά 
τάξη, μεταξύ περισσότερων από 30 χω
ρών», λέει το υπουργείο και γέλια ακού- 
γονται από τα σχολεία της Κυψέλης και 
του Ευόσμου με τους εκατοντάδες μαθη
τές μέχρι τους Αρκιούς του ενός μαθητή.

Το υπουργείο χρησιμοποιεί βολικά 
έναν στατιστικό δείκτη που αποκρύπτει 
νευραλγικές πληροφορίες για το εύρος 
του στατιστικού δείγματος. Αρκεί κανείς 
να σκεφτεί ότι ο μέσος όρος μαθητών 
δύο τάξεων των 16 και 14 ατόμων είναι 
15, αλλά 15 είναι και ο μέσος όρος που 
προκύπτει αν πάρουμε μία τάξη 29 μα
θητών και μία τάξη ενός μαθητή.

Υπό αίρεση τίθεται όμως και η άπο-

Πυκνώνουν οι φωνές των ειδικών που υποστηρίζουν ότι η επαναλειτουργία 
των σχολείων με τόσο μεγάλο πλήθος ανεμβολίαστων παιδιών θα εκτοξεύσει 
τον αριθμό των κρουσμάτων · Στο κενό οι καθησυχαστικοί ισχυρισμοί του 
υπουργείου Παιδείας για την ασφάλεια στα θρανία, αφού μόνο το 5,1% των 
μαθητών έχει εμβολιαστεί και άλλα ουσιαστικά μέτρα υγειονομικής προστασίας 
δεν υπάρχουν: ούτε αξιόπιστος μηχανισμός ιχνηλάτησης, ούτε επιπρόσθετο
προσωπικό καθαριότητας,

ψη όχι οι αποφάσεις λαμβάνονται κα
τόπιν εισηγήσεων των ειδικών. Κι αυτό 
γιατί τα τελευταία εικοσιτετράωρα όλο 
και πυκνώνουν οι φωνές εκείνων των 
ειδικών που υποστηρίζουν ότι η επανα
λειτουργία των σχολείων με τόσο μεγά
λο πλήθος ανεμβολίαστων παιδιών θα 
εκτοξεύσει τον αριθμό των κρουσμάτων.

Μετάλλαξη Δέλτα
Ο πρόεδρος της Ελληνικής Παιδια

τρικής Εταιρείας καθηγητής Ανδρέας 
Κωνσταντόπουλος εκτιμά ότι η αύξηση 
των κρουσμάτων στους μαθητές θα φτά
σει το 20-25% λόγω της μετάλλαξης Δέλ
τα. «Ο προηγούμενος ιός δεν τα έπιανε 
τα παιδιά. Επιανε το 7% και το περνού
σαν και πολύ ελαφριά. ΓΓ αυτό λέγαμε 
ότι δεν μας πειράζει για τα παιδιά, τι θα 
πάθουν; Με τη Δέλτα μετάλλαξη είναι 
και πιο εύκολη η μετάδοση και πιο βα
ριά η νόσος στα παιδιά. Δεν είμαι τόσο 
αισιόδοξος συνολικά για την κατάσταση 
που θα επικρατήσει μέσα στον χειμώ
να» δήλωσε (iatropedia.gr), κάνοντας τη 
δυσοίωνη πρόβλεψη ότι με ανεμβολία- 
στους μαθητές τα σχολεία δύσκολα θα

ούχε αραίωση ίων μαθητών

παραμείνουν ανοιχτά μετά τον Δεκέμ
βριο, ενώ και ο παιδίατρος Μιχάλης Αν- 
δρέου προειδοποιεί ότι σχεδόν το 30% 
των μαθητών θα κολλήσουν κορονοϊό 
από την επιστροφή τους στις αίθουσες 
προσθέτοντας: «Εχουμε 600.000 παιδιά

Καμπανάκι 
από xis ΗΠΑ
ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΥΞΗΣΗ των κρουσμάτων 
στις παιδικές ηλικίες αντιμετωπίζουν 
οι ΗΠΑ μετά το άνοιγμα των σχολεί
ων. Σύμφωνα με το ABC News, μόνο 
την περασμένη εβδομάδα περίπου
252.000 παιδιά βρέθηκαν θετικά στον 
κορονοϊό, ενώ τον τελευταίο μήνα 
έχουν επιβεβαιωθεί περισσότερα από
750.000 περιστατικά που αφορούν 
παιδιά. Συνολικά από την έναρξη της 
πανδημίας του κορονοϊού έχουν βρε
θεί θετικά στον ιό περισσότερα από 5 
εκατομμύρια παιδιά.

που θα πάνε Γυμνάσιο-Λύκειο. Εάν το 
2% νοσήσει και χρειαστεί νοσηλεία, 
έχουμε 4.000 κρούσματα» είπε χαρα
κτηριστικά.

Προβληματισμό εκφράζει και η καθη- 
γήτρια Επιδημιολογίας, Αθηνά Λινού, 
αναφορικά με τις συρροές κρουσμάτων 
από τα ανεμβολίαστα παιδιά στα σχο
λεία, ενώ επιδείνωση της επιδημιολο- 
γικής κατάστασης από το άνοιγμα των 
σχολείων προβλέπει ο καθηγητής Πνευ- 
μονολογίας και μέλος της επιτροπής 
λοιμωξιολόγων, Θεόδωρος Βασιλακό- 
πουλος. «Ολα αυτά τα οποία συζητούμε, 
πώς θα ανοίξουμε τα σχολεία μας ή τα 
Πανεπιστήμιά μας με ασφάλεια, θα μου 
επιτρέψετε να σας πω ότι δεν θα υπάρξει 
ασφάλεια. Αυτή είναι η δική μου πρό
βλεψη. Θα αρχίσει σιγά σιγά να επιδει
νώνεται η επιδημιολογική κατάσταση 
της χώρας» σημείωσε και υπενθύμισε 
ότι πέρσι τον Οκτώβριο το άνοιγμα των 
σχολείων έφερε, έναν μήνα μετά, το δεύ
τερο κύμα της πανδημίας.

Την ίδια ώρα συναγερμός έχει ση- 
μάνει στα παιδιατρικά νοσοκομεία της 
χώρας όπου υπάρχουν 200 κενές κλίνες
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αγωνία από γονείς και επιστήμονες
για κορονοϊό και 45 ΜΕΘ για παιδιά, 
ενώ μόνο στα δύο νοσοκομεία Παίδων, 
«Αγία Σοφία» και «Αγλαΐα Κυριάκού», 
νοσηλεύονται ήδη 12 παιδιά σε κλίνες 
Covid και ένα παιδί σε ΜΕΘ.

Το υπουργείο Παιδείας ακάθεκτο 
ανακοινώνει τα πρωτόκολλα λειτουργί
ας των σχολείων. Οι μαθητές 12 ετών 
και άνω θα προσέρχονται στις σχολικές 
μονάδες με πιστοποιητικό εμβολιασμού 
ή βεβαίωση παρελθούσας νόσησης (τε
λευταίου εξαμήνου) ή δήλωση αρνητι
κού αυτοδιαγνωστικού τεστ, το οποίο θα 
πραγματοποιείται δύο φορές την εβδο
μάδα (Τρίτη και Παρασκευή), έως και 
24 ώρες πριν από την προσέλευση στο 
σχολείο. Αντιστοίχως και οι εκπαιδευτι
κοί, με τη διαφορά ότι αν δεν μπορούν 
να προσκομίσουν πιστοποιητικό εμβο
λιασμού ή πρόσφατης νόσησης υποχρε- 
ούνται να επιδείξουν βεβαίωση αρνη
τικού εργαστηριακού τεστ, το οποίο θα 
πρέπει να πραγματοποιείται δύο φορές 
την εβδομάδα (Τρίτη και Παρασκευή) με 
δική τους οικονομική επιβάρυνση.

Μέχρα
Στην περίπτωση που εντοπιστεί 

κρούσμα, τότε το άτομο απομακρύνε
ται από το σχολείο, ενώ για τις στενές 
επαφές του προβλέπεται αυξημένος 
εργαστηριακός έλεγχος για διάστημα 7 
ημερών ως εξής:
Α. Για ανεμβολίαστους μαθητές και εκ
παιδευτικούς του τμήματος στο οποίο 
βρέθηκε κρούσμα:
■ 2 δωρεάν εργαστηριακά τεστ (rapid 
test) στα Σταθερά Σημεία Επιβεβαιωτι- 
κού Ελέγχου του ΕΟΔΥ.
■ εάν οι ανεμβολίαστοι μαθητές κάθο
νται δίπλα ή στο αμέσως εμπρός ή πίσω 
θρανίο από το κρούσμα, υποβάλλονται 
σε καθημερινά αυτοδιαγνωστικά τεστ 
τις ημέρες που δεν κάνουν τα 2 εργα
στηριακά.
Β. Για εμβολιασμένους μαθητές και εκ
παιδευτικούς του τμήματος στο οποίο 
βρέθηκε κρούσμα:
■ 2 αυτοδιαγνωστικά τεστ ανεξαρτήτως 
της θέσης στην οποία κάθονται.

Ενα σχολικό τμήμα θα κλείνει μόνο 
στην περίπτωση που σε αυτό εντοπι
στούν επιβεβαιωμένα κρούσματα κορο- 
νοϊού στο 50%+1 των μαθητών του.

Τα παραπάνω μέτρα σχολιάστηκαν 
στην πρόσφατη συνάντηση που είχε το 
Δ.Σ. της Ομοσπονδίας Λειτουργών Μέ
σης Εκπαίδευσης (ΟΛΜΕ) με την υφυ
πουργό Παιδείας Ζέττα Μακρή, η οποία 
υποστήριξε ότι η πολιτεία εξασφάλισε 
δωρεάν εμβόλια για όλους, επομένως 
δεν μπορεί να πληρώνει και για τα τεστ 
μιας μικρής μερίδας που αρνείται να εμ
βολιαστεί. Οι εκπρόσωποι των καθηγη
τών εξέφρασαν την έντονη δυσαρέσκειά 
τους λέγοντας ότι το υπουργείο αφήνει 
τα σχολεία στην τύχη τους, χωρίς να 
φροντίζει για αποσυμφόρηση των αι
θουσών, εκδικούμενο παράλληλα όσους 
δεν εμβολιάζονται καθώς τους υποχρεώ
νει να πληρώνουν από την τσέπη τους.

(μείωση κατά 20%) με τον ίδιο 
αριθμό τεστ, με τον δείκτη 
θετικότητας να έχει μειωθεί 
σταδιακά τις τελευταίες εβδο
μάδες από το 3,4% στο 2,4%. 
Παράλληλα, καταγράφεται 
μείωση κατά 15% στις νέες ει
σαγωγές ασθενών με Covid-19 
στα νοσοκομεία (223 εισαγω
γές ανά ημέρα) και υπάρχει 
σταθεροποίηση των νέων εισα
γωγών στις ΜΕΘ. Οπως ανέφε
ρε η Β. Παπαευαγγέλου, το αρ
νητικό είναι ότι υπήρξε αύξηση 
τις τελευταίες εβδομάδες κατά 
20% έως 30% στους θανάτους, 
αλλά «η πίεση στο ΕΣΥ έχει 
σταθεροποιηθεί και εκτιμάται 
ότι, αν όλα εξελιχθούν ομα
λά, θα υπάρξει αποκλιμάκωση 
και των θανάτων τις επόμενες 
εβδομάδες».

Ωστόσο, από την επεξεργα
σία των διαθέσιμων στοιχείων, 
προκύπτει ότι για ακόμα μια 
εβδομάδα η πλειονότητα των 
ασθενών που κατέληξαν ήταν 
εκτός ΜΕΘ (137), στοιχείο εν
δεικτικό των ορίων του συστή
ματος. Και μπορεί ο καθηγητής 
Γκίκας Μαγιορκίνης να υπο
στήριξε χθες πως «η πίεση στο 
ΕΣΥ δείχνει σημάδια σταθερο
ποίησης», αναφέροντας πως το 
ισοζύγιο εισαγωγών-εξιτηρίων 
είναι ισορροπημένο (κοντά στη 
μονάδα), όμως το ισοζύγιο στις 
ΜΕΘ επί δυο μήνες συνεχώς 
επιβαρύνεται. Στις ΜΕΘ την 
προηγούμενη εβδομάδα κατέ
ληξαν 92 ασθενείς, ενώ μόλις 
40 πήραν εξιτήριο.

Ανεμβολίαστοι (ή μερικώς 
εμβολιασμένοι) σε συντριπτικό 
ποσοστό παραμένουν οι δια- 
σωληνωμένοι.
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Αντιφατικά μηνύματα για 
την εξάπλωση της πανδημίας
►Του ΚΟΙΤΑ ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΥ

ΛΙΓΕΣ ΜΕΡΕΣ πριν από την 
έναρξη των σχολείων, που 
ενδέχεται να αλλάξει επί το 
δυσμενέστερο τα επιδημιο- 
λογικά δεδομένα, καθώς ήδη 
ένας στους 5 νοσούντες είναι 
μαθητής, σταθερά υψηλός 
παραμένει ο αριθμός των δι- 
ασωληνωμένων (384) και των 
θανάτων (43 χθες) από τον 
κορονοϊό στη χώρα, παρότι, 
σύμφωνα με την Επιτροπή των 
ειδικών εμπειρογνωμόνων του 
υπουργείου Υγείας, η πανδημία 
είναι σε ύφεση.

Αντιφατικά είναι τα μηνύ
ματα που εκπέμπουν από το 
υπουργείο Υγείας, καθώς, ενώ 
η Επιτροπή κάνει λόγο για τά
σεις συρρίκνωσης, η αναπλη- 
ρώτρια υπουργός Μ. Γκάγκα 
δήλωσε χθες εμφατικά ότι «η 
πανδημία καλπάζει». Το μό
νο δεδομένο είναι πως 5.305 
ανεμβολίαστοι υγειονομικοί 
(5,8% του συνόλου των εργα
ζομένων), εκ των οποίων 441 
γιατροί, έχουν τεθεί σε ανα
στολή, προκαλώντας έντονες 
αρρυθμίες στο ΕΣΥ, τις οποίες 
παραδέχθηκε χθες ο υπουρ
γός Υγείας Θάνος Πλεύρης. 
Παράλληλα αναμένεται να 
εκδοθούν εκατοντάδες ακόμη 
αναστολές εργασίας μετά από 
απορρίψεις αιτημάτων εξαί
ρεσης του εμβολιασμού στις

αρμόδιες Επιτροπές ή μετά 
την επιστροφή όσων λείπουν 
με νόμιμη άδεια ή μετά το πέ
ρας του εξαμήνου νόσησης. 
Και όλα αυτά ενώ στις ανα
στολές δεν προσμετρώνται, 
όπως ενημερώνει η ΠΟΕΔΗΝ, 
οι περίπου 1.000 νέες αιτήσεις 
συνταξιοδότησης υγειονομι

κών μετά την ανακοίνωση του 
μέτρου.

Σύμφωνα με τα στοιχεία που 
παρουσίασε χθες η καθηγήτρια 
Παιδιατρικής Λοιμωξιολογίας, 
Βάνα Παπαευαγγέλου, για 
δεύτερη συνεχόμενη εβδομά
δα καταγράφεται σημαντική 
μείωση στις νέες διαγνώσεις

Δυσοίωνε$ προΒΑέψεκ 
με το άνοιγμα των σχοϋείων
«ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΜΕ αύξηση των κρουσμάτων σε παιδιά, λόγω 
του ελέγχου που θα διενεργήσουμε σε ασυμπτωματικά παιδιά. 
Μετά τις πρώτες εβδομάδες λειτουργίας των σχολείων, περι
μένουμε μείωση των κρουσμάτων [...]. Είναι απολύτως αναμε
νόμενο και δεν θα πρέπει να θορυβήσει ούτε τους γονείς ούτε 
τους εκπαιδευτικούς», υπογράμμισε χθες η καθηγήτρια Βάνα 
Παπαευαγγέλου, εξηγώντας ότι, 18 μήνες μετά την έναρξη 
της πανδημίας, η φιλοσοφία λειτουργίας των σχολείων άλ
λαξε ριζικά, χάρη στη διαθεσιμότητα των εμβολίων και την 
εμβολιαστική κάλυψη σημαντικού ποσοστού του ενήλικου 
πληθυσμού. Η ίδια ζήτησε από τους γονείς να ακολουθήσουν 
πιστά τις οδηγίες αναφορικά με τη διενέργεια του αυτοδια- 
γνωστικού ελέγχου (2 self test σε ανεμβολίαστα παιδιά την 
εβδομάδα). Επανέλαβε πως οι εμβολιασμένοι έφηβοι και εκ
παιδευτικοί δεν θα υποβάλλονται σε αυτοδιαγνωστικά έλεγ
χο, εκτός εάν αποτελούν στενή επαφή κρούσματος. Τέλος, 
αναφέρθπκε σε πρόσφατη μελέτη από τις ΗΠΑ, σύμφωνα 
με την οποία «ακόμα και σε περιβάλλον με μεγάλη διασπο- 
ρά της μετάλλαξης Δ, η χρήση της μάσκας με ταυτόχρονη 
χρήση συστηματικού εργαστηριακού ελέγχου του μαθητικού 
πληθυσμού μπορεί να μειώσει τπ διασπορά μέσα στο σχολείο 
κατά 85%».

Αοκντάουν
MINI ΛΟΚΝΤΑΟΥΝ επι
βάλλεται από σήμερα 
στην Αργολίδα και 
στην Ευρυτανία, που 
εντάσσονται στο επί
πεδο 4 (κόκκινο), με 
συνέπεια να απαγο
ρευτεί η κυκλοφορία 
από 01.00 το βράδυ 
έως 06.00 το πρωί, με 
εξαίρεση λόγους ερ
γασίας και σοβαρούς 
λόγους υγείας. Επι
πλέον, απαγορεύεται 
η μουσική καθ’ όλο 
το εικοσιτετράωρο σε 
καταστήματα υγειο
νομικού ενδιαφέρο
ντος και ψυχαγωγίας.
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1  Μαζέψτε τα ψέματά σας ότι στηρίζουμε
αντιεμβολιαστές

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

548.65 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
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Αυγέρη

Μαζέψτε τα ψέματά σας ότι 
στηρίζουμε αντιεμβολιαστές
Εξώδικα της βουλευτή Θεσσαλονίκης στην Παναγιωταρέα, που παρουσίαζε 
ως επικεφαλής των κινητοποιήσεων των υγειονομικών τους βουλευτές του 
ΣΥΡΙΖΑ, και στον Παπαδόπουλο, που «είδε» να επισημοποιείται το φλερτ 
του ΣΥΡΙΖΑ με τους αντιεμβολιαστές στην κινητοποίηση της ΠΟΕΔΗΝ

Του
ΚΩΣΤΑ ΠΟΥΛΑΚΙΔΑ

Δ
υναμική απάντηση στη 
δεξιά και φιλοκυβερνητι- 
κή παραπληροφόρηση 
έδωσε η βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ Δώρα Αυγέρη διαπιστώ

νοντας ότι επιχειρείται η μετατροπή 
της διαφωνίας του ΣΥΡΙΖΑ με τις 
αναστολές εργασίας στο ΕΣΥ σε 
υποστήριξη των αντιεμβολιαστών. 
Η αναπληρωτήςτομεάρχης του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ απέστειλε χθες εξώδικα σε 
όσους (μόλις δύο...) ισχυρίστηκαν 
κάτι τέτοιο.

«Περιμένω την αναγνώριση του 
σφάλματος, τη συγγνώμη τους, την 
άμεση αποκατάσταση της αλήθειας, 
της τιμής και της υπόληψής μου» 
έγραψε η Δ. Αυγέρη. Συγκεκριμένα 
η βουλευτής απέστειλε εξώδικες δια
μαρτυρίες - προσκλήσεις προς:

* Τη δημοσιογράφο Άννα Πανα- 
γιωταρέα και τον Ελεύθερο Τύπο.

* Τον δημοσιογράφο Ανδρέα Πα
παδόπουλο και τα Παραπολιτικά.

Υπενθυμίζεται ότι η Ά. Παναγιω- 
ταρέα έγραψε πως «ο Παύλος Πολά- 
κης, η Ραλλία Χρηστίδου, η Χαρά 
Καφαντάρη και η αναπληρώτρια το
μεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ Δώρα 
Αυγέρη ήταν επικεφαλής στη διαδή
λωση κατά του εμβολιασμού».

Ο δε Ανδ. Παπαδόπουλος έγραψε 
ότι «η παρουσία κορυφαίων στελε
χών του ΣΥΡΙΖΑ στις συγκεντρώ
σεις των ανεμβολίαστων γιατρών και 
νοσηλευτών ήταν αποκαλυπτική. 
Διότι πώς αλλιώς να εξηγηθεί η συμ
μετοχή όχι μόνο του ανεκδιήγητου 
Πολάκη, αλλά και άλλων βουλευτών 
του ΣΥΡΙΖΑ, όπως η αναπληρώτρια 
τομεάρχης Υγείας Δώρα Αυγέρη, η 
Χαρά Καφαντάρη και η Ραλλία Χρη
στίδου;». Ο τίτλος του άρθρου ήταν 
χαρακτηριστικός: «Επισημοποιείται 
το ‘φλερτ’ του ΣΥΡΙΖΑ με τους 
αντιεμβολιαστές».

Αμφότεροι δηλαδή θεώρησαν ότι 
η συγκέντρωση ήταν «κατά του εμ
βολιασμού», ενώ ήταν κατά των ανα
στολών εργασίας, και ότι ήταν «συ
γκεντρώσεις ανεμβολίαστων», ενώ

είναι γνωστό ότι τις οργάνωσε η ΠΟ
ΕΔΗΝ, που είναι υπέρ του εμβολια
σμού. Η αναπληρωτής τομεάρχης 
Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ ζητάει να ανα
γνωριστεί το σφάλμα και καλεί τους 
δημοσιογράφους να ζητήσουν συγ
γνώμη για τα όσα ψευδή και συκο
φαντικά, όπως αναφέρει, δημοσίευ
σαν εναντίον της.

«Σας καλώ να επανέλθετε άμεσα 
στη νομιμότητα και τη δημοσιογρα
φική δεοντολογία και να προχωρή
σετε εντός μίας ώρας από τη λήψη 
της παρούσας στην αφαίρεση από 
την ιστοσελίδα σας του ως άνω άρ
θρου το οποίο δημοσιεύτηκε στην 
ιστοσελίδα σας» αναφέρει μεταξύ άλ
λων η Δ. Αυγέρη για τα άρθρα «Το 
πιο σύντομο ανέκδοτο...» στον Ελεύ
θερο Τύπο και το «Επισημοποιείται 
το ‘φλερτ’ του ΣΥΡΙΖΑ με τους 
αντιεμβολιαστές» στα Παραπολιτικά.

Παράλληλα η βουλευτής του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ ζητεί από τους δύο δημοσιο
γράφους να δημοσιεύσουν νέο κεί
μενο στις δύο ιστοσελίδες, με το 
οποίο θα αποκαθιστούν την αλήθεια.
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1  ΣΤΟ ΤΡΑΠΕΖΙ ΚΙΝΗΤΡΑ ΓΙΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ ΜΑΟΗΤΩΝ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1516.09
cm²

Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΕ ΠΡΩΤΗ ΔΟΣΗ ΕΝΑΣ ΣΤΟΥΣ 4 ΛΥΚΕΙΟΥ 
ΚΑΙ ΕΝΑΣ ΣΤΟΥΣ 7 ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ

ΣΤΟ ΤΡΑΠΕΖΙ 
ΚΙΝΗΤΡΑ ΓΙΑ 
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ 

ΜΑΟΗΤΩΝ
► ΣΕΛΙΔΕΣ 12-13
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1  ΣΤΟ ΤΡΑΠΕΖΙ ΚΙΝΗΤΡΑ ΓΙΑ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ ΜΑΟΗΤΩΝ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

ΜΕΙΩΣΗ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΕΙΣΑΓΩΓΩΝ, ΑΛΛΑ ΟΙ ΕΙΔΙΚΟΙ ΑΝΑΜΕΝΟΥΝ ΕΠΙΔΕΙΝΩΣΗ ΠΑΡΑ ΤΑ ΑΥΣΤΗΡΑ ΜΕΤΡΑ

Κρίσιμο τεστ 
για πανδημία 
το άνοιγμα 
των σχολείων

MINI LOCKDOWN
Στην Αργολίδα, oncos και στην Ευρυτανία, που 

στον επιδημιολογικό χάρτη χρωματίστηκαν 
«kokkives», επιβάλλονται από σήμερα 

έωε και os 16/9 περιοριστικά μέτρα

Μ
άσκα, self test και εμβόλιο 
για τους μαθητές Γυμνασίου 
και Λυκείου περιλαμβάνει 
ο... οδηγός επιβίωσης τη νέα σχολική 

χρονιά, με την αύξηση των κρουσμάτων 
αφού ανοίξουν τα σχολεία να θεωρεί
ται αναμενόμενη, όπως εξήγησαν στη 
χθεσινή ενημέρωση η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας, Μίνα Γκάγκα, και η 
καθηγήτρια Παιδιατρικής και Λοιμω- 
ξιολογίας, Βάνα Παπαευαγγέλου. Το 
σχολικό κουδούνι είναι ο επόμενος 
κρίσιμος «σταθμός» στη συνολική επι- 
δημιολογική πορεία της χώρας μας, 
ενώ σήμερα παρατηρείται συρρίκνω
ση των κρουσμάτων για δεύτερη στη 
σειρά εβδομάδα. Κατά τόπους εστίες 
και επιβάρυνση περιοχών όπως είναι 
η Αργολίδα, η Αρκαδία, η Ροδόπη και 
τα Ιωάννινα προβληματίζουν τους ειδι
κούς. Η Αργολίδα μαζί με την Ευρυτα
νία μπήκαν σε μίνι lockdown, τη στιγμή 
που τα μέτρα παρατείνονται για Αχαΐα, 
Ηλεία, Μεσσηνία, Ηράκλειο και Ικαρία. 
Στο «μικροσκόπιο» είναι και η Βόρεια 
Ελλάδα, από την οποία ενδέχεται να 
ξεκινήσει... κύμα αύξησης της μεταδο
τικότητας.

Σύμφωνα με όσα εξήγησαν χθες οι 
καθηγητές Βάνα Παπαευαγγέλου και 
Γκίκας Μαγιορκίνης, επί δύο εβδομά
δες η σταθεροποίηση του επιδημικού 
κύματος είναι σαφής και μάλιστα 
καταγράφεται ύφεση των ημερήσι
ων κρουσμάτων και των ημερήσιων 
εισαγωγών. Οι νέες διαγνώσεις μειώ-

D ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

θηκαν κατά 20% την εβδομάδα που 
πέρασε σε σχέση με την προηγούμενη 
και οι νέες εισαγωγές στα νοσοκομεία 
διαμορφώνονται σε λιγότερες από 250 
την ημέρα - μείωση κατά 15% συγκρι
τικά με την προηγούμενη εβδομάδα. 
Ο αριθμός των θανάτων, αντίθετα, 
αυξήθηκε κατά 20%-30%, ενώ κατά 
6% είναι και οι ασθενείς στις Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας.

Καλά νέα
Η διάμεση ηλικία των κρουσμάτων 
«ανέβηκε» στα 35 έτη. Ωστόσο, θετικό 
παραμένει το γεγονός ότι η επίπτωση 
στους άνω των 65 -που έχουν και πε
ρισσότερες πιθανότητες για βαριά νό- 
σηση και θάνατο- παραμένει σταθερή. 
Ενα εξίσου... καλό νέο είναι ότι στα 
μητροπολιτικά κέντρα δεν παρατηρεί- 
ται αύξηση, όπως ανέμεναν οι ειδικοί 
μετά την επιστροφή από τις διακοπές. 
«Η εξέλιξη της πανδημίας σε Αθήνα 
και Θεοσαλονίκη είναι ικανοποιητική», 
εξήγησε η κ. Παπαευαγγέλου.

Η αγωνία επιστημόνων και κυβέρ
νησης συγκεντρώνεται στο επικείμενο 
άνοιγμα των σχολείων. «Είναι απολύ
τως αναμενόμενο ότι θα καταγραφεί 
αύξηση και την αναμένουμε. Θα συμ
βεί μόνο και μόνο με την επιτήρηση 
μέσω των τεστ», σημείωσε η καθηγή- 
τρια Παιδιατρικής - Λοιμωξιολογίας.

Καθησυχαστική απέναντι σε αυτή την 
αναμενόμενη αύξηση εμφανίστηκε 
η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας, 
Μίνα Γκάγκα. Στην πρώτη της συμμε
τοχή στην τακτική ενημέρωση για την 
Covid-1 9 έστειλε μήνυμα υπέρ του 
εμβολιασμού.

Τα τελευταία στοιχεία εμβολιασμού 
των ανηλίκων, από 12 έως 1 7 ετών, 
δείχνουν ότι ένα στα τέσσερα παιδιά 
Λυκείου έχει κάνει την 1 η δόση του 
εμβολίου, ενώ το ποσοστό εμβολια
σμένων μαθητών του Γυμνασίου είναι 
13%. Το εμβόλιο είναι μέχρι στιγμής 
εγκεκριμένο από 12 ετών και πάνω, 
συνεπώς τα παιδιά του Δημοτικού πρέ
πει να συνεχίσουν να προστατεύονται 
με τα γνωστά μέτρα. Δεδομένα από τις 
ΗΠΑ δείχνουν ότι μάσκα και αυτοδια- 
γνωστικός έλεγχος επιτυγχάνουν έως 
και 85% μείωση της διασποράς μέσα 
στο σχολείο.

«Πηγή» ανησυχίας είναι τα πο
σοστά ανεμβολίαστων στις ΜΕΘ - 
περίπου εννέα στους δέκα. «Είναι 
εξαιρετικά δύσκολο να προβλεφθεί

ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΙ
Ενα στα τέσσερα παιδιά 
Λυκείου έχει κάνει την 
1 η δόση του εμβολίου, 

ενώ το ποσοστό 
εμβολιασμένων μαθητών 
του Γυμνασίου είναι 13%
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► ► ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟ

Απορρίφθηκαν τα αιτήματα 
κατά της υποχρεωτικότητας

Αίτηση έχει καταθέσει και η ΠΟΕΔΗΝ στο Συμβούλιο της Επικράτειας, 
καθώς και αίτηση ακύρωσης της απόφασης κατά του υποχρεωτικού 
εμβολιασμού.

ΑΠΟΡΡΙΦΘΗΚΑΝ απόιο Ευρωπα
ϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Αν
θρώπου τα αιτήματα Ελλήνων υγει
ονομικών που ζητούσαν προσωρινά 
μέτρα κατά του υποχρεωτικού εμβολι
ασμού του υγειονομικού προσωπικού. 
Πρόκειται για τπ συνέχεια μιας σειράς 
απορριπτικών αποφάσεων που έχουν 
εκδώσει ελληνικά δικαστήρια, αποδε
χόμενα τους λόγους προστασίας της 
δημόσιας υγείας.

Οσον αφορά συγκεκριμένα στο Ευ
ρωπαϊκό Δικαστήριο, όπως αναφέ- 
ρεται σε ανακοίνωσή του, στις 2 Σε
πτεμβρίου έλαβε δύο αιτήματα κατά 
της Ελλάδας από 30 επαγγελματίες 
υγείας που εργάζονται ανεξάρτητα 
ή σε δημόσια ιδρύματα υγείας. Οι 
προσφεύγοντες διαμαρτύρονται για 
την επιβολή του υποχρεωτικού εμ
βολιασμού επαγγελματιών του τομέα 
υγείας κατά του κορονοϊού ως προϋ
πόθεση για να συνεχίσουν να ασκούν 
το επάγγελμά τους.

Οι αιτούντες ζήτησαν επίσης από το 
Δικαστήριο να εφαρμόσει προσωρινά 
μέτρα (άρθρο 39 του Κανονισμού του 
Δικαστηρίου). Το Δικαστήριο αποφά
σισε να απορρίψει τις αιτήσεις προ

σωρινών μέτρων κρίνοντας ότι «ήταν 
εκτός του πεδίου εφαρμογής του άρ
θρου 39 (προσωρινά μέτρα)». Το Δι
καστήριο σημείωσε ότι εγκρίνει τέτοια 
αιτήματα μόνο σε εξαιρετική βάση, 
όταν οι αιτούντες θα αντιμετώπιζαν 
διαφορετικά πραγματικό κίνδυνο μπ 
αναστρέψιμης βλάβης.

Οι αιτήσεις εκκρεμούν επί του πα
ρόντος ενώπιον του Δικαστηρίου.

Θυμίζουμε ότι το Τμήμα Αναστο

λών του ΣτΕ είχε απορρίψει τις αι
τήσεις που είχαν καταθέσει ιατρικό, 
νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό 
των δομών υγείας με το ίδιο αίτημα, 
ενώ ανάλογη αίτηση έχει καταθέ
σει και π ΠΟΕΔΗΝ στο Συμβούλιο 
της Επικράτειας, καθώς και αίτηση 
ακύρωσης της απόφασης κατά του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού, π οποία 
έχει προσδιοριστεί να συζητηθεί στις 
8 Οκτωβρίου.

ΣΤΗΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ
τι θα γίνει τις επόμενες τρεις με 
τέσσερις εβδομάδες. Δύο είναι οι 
πυλώνες τπς προληπτικής αντιμετώ
πισης της επιδημίας. 0 πρώτος είναι 
π συμμετοχή μας στον εμβολιασμό 
και ο δεύτερος π αυτοδιάγνωση», 
τόνισε με τη σειρά του ο επίκουρος 
καθηγητής Επιδημιολογίας, Γκίκας 
Μαγιορκίνπς, εκτιμώντας, πάντως, 
ότι δεν είναι εύκολο π επιδημία να 
«ξεφύγει» με τον μισό πληθυσμό της 
χώρας εμβολιασμένο.

Κυρίαρχη η «Δέλτα»
Επιβεβαιώνονται οι ειδικοί για την 
κυριαρχία του μεταλλαγμένου στε
λέχους «Δέλτα». Στο σύνολο της επι
κράτειας η παραλλαγή «Δέλτα» έχει 
φτάσει να ανευρίσκεται στο 99,22% 
επί του συνόλου των ελεγχθέντων 
δειγμάτων από τυχαία δειγματολη
ψία. Στις Περιφέρειες Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, Βορείου 
Αιγαίου, Ηπείρου, Ιονίων Νήσων, Κε
ντρικής Μακεδονίας, Κρήτης, Νοτίου 
Αιγαίου, Πελοποννήσου και Στερεός 
Ελλάδας π επικράτηση της μετάλλα
ξης «Δέλτα» έφτασε στο ϊ 00%.

Η υψηλή μεταδοτικότητά της είναι 
και αυτή που δημιουργεί σημαντικές 
εστίες επιδημικής έξαρσης. Περιοχές 
που προβληματίζουν για τη διασπορά 
τους, όπως τις ανέφερε η κ. Παπαευ- 
αγγέλου, είναι π Αργολίδα, π Αρκα
δία, π Ροδόπη και τα Ιωάννινα. Στην 
Αργολίδα, όπως και στην Ευρυτανία,

που στον επιδημιολογικό χάρτη χρω
ματίστηκαν «κόκκινες», επιβάλλονται 
από σήμερα έως και τις ϊ 6/9 περι
οριστικά μέτρα (απαγόρευση βραδι
νής κυκλοφορίας 01.00 - 06.00) και 
απαγόρευση μουσικής καθ’ όλο το 
24ωρο σε καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος). Τα ίδια μέτρα παρα- 
τείνονται σε Αχάία, Ηλεία, Μεσσηνία, 
Ηράκλειο και Ικαρία.

Αναστολές εργασίας
Με μικρότερες... απώλειες σε σχέση 
με αυτό που αναμενόταν εφαρμόστη
κε η υποχρεωτικότητα του εμβολια
σμού στους υγειονομικούς. Τα ακριβή 
στοιχεία των αναστολών έδωσε χθες 
π αναπλπρώτρια υπουργός Υγείας, 
Μίνα Γκάγκα. Πιο αναλυτικά, στα 
νοσοκομεία έχουν επιδοθεί συνολι
κά 5.305 πράξεις αναστολής, από τις 
οποίες οι 447 αφορούν σε γιατρούς, 
οι 2.716 σε νοσηλευτικό προσωπικό, 
οι 879 σε διοικητικό προσωπικό και οι 
1.263 είναι αναστολές σε λοιπό προ
σωπικό. Παράλληλα, επιδόθηκαν 740 
πράξεις αναστολής σε δομές Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας.

Αξίζει να σημειωθεί ότι σε σχέση 
μετά πλαστά πιστοποιητικά η κ. Γκά
γκα δήλωσε πως «όπου υπάρχουν 
καταγγελίες θα ελέγχονται» και 
επεσήμανε ότι ήδπ στα νοσοκομεία 
γίνεται επιβεβαιωτικό εργαστηριακό 
τεστ σε περιπτώσεις που υπάρχουν 
αμφιβολίες. ■

Η ΜΑΧΗ ΜΕ 
TON COVID

2.170
κρούσματα χθες

11
εισαγόμενα

561
στην Αττική

στη Θεσσαλονίκη

609.519
κρούσματα συνολικά

43
θάνατοι χθες

14.060
θάνατοι συνολικά

384
διασωληνωμένοι

3.027
ασθενείς έχουν εξέλθει 
από ΜΕΘ
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1  «ΣΦΑΓΗ» ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

719.17 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«ΣΦΑΓΗ» ΣΤΟΝ 
ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ 

ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ
► ΣΕΛΙΔΑ 11
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1  «ΣΦΑΓΗ» ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

ΞΑΝΘΟΣ: «ΧΩΡΙΣ ΚΑΜΙΑ ΣΟΒΑΡΗ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΗ ΒΑΣΗ ΟΙ ΑΝΤΙΕΜΒΟΛΙΑΣΤΙΚΕΣ ΤΟΥ ΑΠΟΨΕΙΣ»

Α
πανωτά χτυπήματα δέχεται 
ο Παύλος Πολάκης μετά τη 
γνωστοποίηση του εμβολι
ασμού του, το ισχυρότερο όμως το 

δέχθηκε χθες από τον τέως προϊστά
μενό του στο υπουργείο Υγείας και 
νυν τομεάρχη Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ, ο 
οποίος τον είπε ευθέως ασόβαρο.

«Ο κ. Πολάκης εμβολιάστηκε και 
νομίζω πως και τυπικά κλείνει αυτή 
π ιστορία», δήλωσε ο κ. Ξανθός 
στην εφημερίδα «Θεσσαλία», όπου 
έδωσε συνέντευξη με την ευκαιρία 
της περιοδείας του στον Βόλο.

Το καλύτερο, ωστόσο, το είπε 
όταν μιλώντας για τις αντιεμβο- 
λιαστικές απόψεις του κ. Πολάκπ 
δήλωσε ότι αυτές δεν έχουν καμία 
σοβαρή επιστημονική βάση!

Αδειασμα...
«Υπήρχε όντως μια διαφορετι
κή τοποθέτηση του κ. Πολάκπ, με 
επιχειρήματα που κατά την άποψή 
μου δεν είχαν σοβαρή επιστημονι
κή βάση. Το θέμα του εμβολιασμού 
δεν αμφισβητείται πουθενά στον 
κόσμο. Δεν αμφισβητούνται η αξία 
και π ασφάλεια των εμβολίων και 
η κριτική των αντιεμβολιαστών 
δεν επιβεβαιώνεται από πουθενά», 
δήλωσε καθαρά ο κ. Ξανθός, προ
σβάλλοντας ευθέως τον κ. Πολάκπ, 
όπως μέχρι τώρα δεν το έχει κάνει 
άλλος.

Τέτοιες κουβέντες ο κ. Πολάκης, 
ο οποίος ανεβαίνει στο βήμα της 
Βουλής και δηλώνει «επιστήμονες 
είμαστε, να μας ακούτε», δεν έχει 
ακούσει ούτε από τους πολιτικούς 
του αντιπάλους.

Εύλογα αναμένεται η αντίδραση 
του πρώην αναπληρωτή υπουργού 
Υγείας της κυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ, 
ο οποίος είχε αντιδράσει σφόδρα 
στην πολύ πιο ήπια κριτική που του 
άσκησε π εφημερίδα «Εποχή», λόγω 
της συμμετοχής του στην αντιεμ- 
βολιαστική συγκέντρωση της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ.

«Δεν αμφισβητούνται η αξία και η ασφάλεια των εμβολίων και η κριτική των αντιεμβολιαστών δεν επιβεβαιώνεται 
από πουθενά», δήλωσε καθαρά ο κ. Ξανθός, «αδειάζοντας» ευθέως τον κ. Πολάκπ.

Βεβαίως, πρέπει να αναφερθεί 
ότι π διένεξη μεταξύ των δύο έχει 
υπόβαθρο που χρονολογείται πριν 
ακόμα ο κ. Τσίπρας αποφασίσει να 
τους αναθέσει το υπουργείο Υγείας 
στην κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ και εδράζε
ται και στο γεγονός ότι ο κ. Πολά
κης θεωρείται και είναι ένα από τα 
πρωτοπαλίκαρα του Αλέξη Τσίπρα 
και υψηλά ιστάμενο στέλεχος των 
«προεδρικών», ενώ ο κ. Ξανθός, 
συμβαδίζει με τους «53+», είναι 
μετριοπαθής πολιτικός, γνώστης 
του αντικειμένου του και θερμός 
υποστηρικτής των αρχών της Αρι
στερός, αλλά χωρίς αυτάρεσκες

ΑΜΦΙΣΗΜΙΑ
Στην πραγματικότητα 

η αμφισημία για 
τον εμβολιασμό -και δη 

τον υποχρεωτικό- όχι μόνο 
υπάρχει στον ΣΥΡΙΖΑ 

αλλά είναι και κεντρική 
και συνειδητή γραμμή του

ακρότητες και μανία για αυτοπρο
βολή. Οσοι γνωρίζουν πρόσωπα κα 
πράγματα στον ΣΥΡΙΖΑ, αλλά και 
τπ μακρόχρονη βεντέτα Πολάκπ - 
Ξανθού, θα έλεγαν ότι τα όσα είπε 
χθες ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ εναντίον του «αψύ Σφακιανού» 
είναι το πιάτο της εκδίκησης που 
τρώγεται... κρύο, μιας και ο κ. Ξαν
θός έχει δεχθεί πολλές απρόκλητες 
επιθέσεις από τον κ. Πολάκπ.

Νέο αφήγημα
Με αυτά και με αυτά, ο ΣΥΡΙΖΑ 
προσπαθεί και να φτιάξει νέο αντι
πολιτευτικό αφήγημα, να πει ότι π

κυβέρνηση ευθύνεται και δεν νοιά
ζεται για την ακρίβεια, να πει ότι 
ανοίγει τα σχολεία ανοχύρωτα από 
την πανδημία (όταν πλέον υπάρ
χουν εμβόλια για παιδιά άνω των 
ϊ 2 ετών), να πει ότι η κυβέρνηση 
στηρίζει τπν παιδική εργασία κ.λπ.

Κυρίως όμως προσπαθεί ακό
μα -ανεπιτυχώς - να πείσει ότι ο 
ΣΥΡΙΖΑ είναι «σαφέστατα υπέρ 
του καθολικού εμβολιασμού ως 
πράξη προσωπικής ευθύνης αλλά 
και αλληλεγγύης απέναντι στους 
αδύναμους» και ότι «δεν υπάρχει 
η παραμικρή αμφισημία», όπως 
επίσης δήλωσε ο κ. Ξανθός στη 
«Θεσσαλία».

Σε δύο βάρδιες
Στην πραγματικότητα η αμφισημία 
για τον εμβολιασμό -και δη τον υπο
χρεωτικό- όχι μόνο υπάρχει στον 
ΣΥΡΙΖΑ αλλά είναι και κεντρική και 
συνειδητή γραμμή του. Διότι μόνο 
έτσι μπορεί να συνομιλεί και με τα 
κομμάτια της κοινής γνώμης που 
κινούνται στο αντιεμβολιαστικό κί
νημα, είναι αρνητές ή διστάζουν να 
κάνουν το εμβόλιο, με τπν ελπίδα 
πως -όπως κάποτε και οι αντιμνη- 
μονιακοί- κάποια στιγμή θα ψηφί
σουν ΣΥΡΙΖΑ στην κάλπη.

Διότι αμφισημία έχεις όταν στε
λέχη σαν τον Νίκο Φίλη, τον Αν- 
δρέα Ξανθό και άλλους λένε στους 
πολίτες να πάνε να εμβολιαστούν 
αλλά παράλληλα έχεις και τον Πο
λάκπ που λέει όχι στα εμβόλια αλλά 
τελικά πάει και εμβολιάζεται ή τπν 
αναπληρώτρια τομεάρχη Υγείας 
του κόμματος, Δώρα Αυγέρη, μαζί 
με βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ όπως η 
Ραλλία Χρπστίδου και π Χαρά Κα- 
φαντάρη, να πηγαίνουν στη συγκέ
ντρωση των υγειονομικών κατά 
του υποχρεωτικού εμβολιασμού 
τους και να δίνουν -σύμφωνα με 
τπν «Εποχή» που εκφράζει τις θέ
σεις της ανανεωτικής Αριστερός και 
των «53+»- λάθος μήνυμα. ■

Εβγαλε στη... σέντρα τον Πολάκη
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1  CJP
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1852.61
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Μητσοτάκης για το ΕΣΥ

Συγχωνεύσεις νοσοκομείων 
και σινιάλο στους ιδιώτες

CJP
tj

σελίδες 6-7
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1  CJP
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021
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Ο Μητσοτάκης 
αναμένεται να 

επιμείνει από το βήμα 
της ΔΕΘ στον πυρήνα 
του νεοφιλελεύθερου 

σχεδιασμού 
που αφορά τις 

συγχωνεύσεις των 
νοσοκομειακών 
δομών δίνοντας 

παράλληλα έμφαση 
και «στις αλλαγές 
αντικειμένου των 

περιφερειακών 
νοσοκομείων που 

βρίσκονται σε 
κοντινές αποστάσεις»

Πρωθυπουργικό σινιάλο 
στους ιδιώτες για το ΕΣΥ
Του
ΚΩΣΤΑ ΣΑΒΒΟΠΟγΛΟΥ

Τ
ην πόρτα του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας προς τους ιδιώτες σκοπεύει 
να ανοίξει από το βήμα της Διεθνούς 
Έκθεσης Θεσσαλονίκης ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης, στη σκιά της αύξησης της πίε
σης στις υγειονομικές δομές λόγω του ορμη

τικού τέταρτου κύματος της πανδημίας. Σύμ
φωνα με πληροφορίες της ΑΥΓΗΣ, ο πρωθυ
πουργός θα επιμείνει στον πυρήνα του νεοφι
λελεύθερου σχεδιασμού που αφορά τις συγ
χωνεύσεις των νοσοκομειακών δομών δίνο
ντας παράλληλα έμφαση και «στις αλλαγές 
χρήσης των νοσοκομείων που βρίσκονται σε 
κοντινές αποστάσεις»!

Υπενθυμίζεται άλλωστε ότι ο «ορθολογικός 
χάρτης» που κομίζει ο κ. Μητσοτάκης περι
λαμβάνει τη σμίκρυνση του δημόσιου συστή
ματος Υγείας, καθώς -όπως ισχυρίστηκε πρό
σφατα (στο συνέδριο «Το σύστημα Υγείας στην 
Covid-19 και στη μετα-Covid-19 εποχή»)- «εί
ναι αδιανόητο σήμερα να έχουμε -και δυστυ
χώς αυτό συμβαίνει σε πολλές περιοχές- δύο 
νοσοκομεία σε απόσταση 20, 30 χιλιομέτρων 
και να αποδεικνύεται τελικά ότι είναι προβλη
ματικά». Ανακαλώντας τότε στη συλλογική 
μνήμη τις σκληρές μνημονιακές εποχές σημεί

ωσε ότι «κάποια στιγμή θα πρέπει να ξεπερά- 
σουμε αυτούς τους τοπικισμούς και αυτές τις 
αναχρονιστικές αντιλήψεις» και «να μετατρέ
ψουμε νοσηλευτικές μονάδες σε μονάδες που 
μπορεί να παρέχουν άλλες υπηρεσίες, π.χ., πα
ρηγορητική φροντίδα». Στο μοτίβο του «εξορ- 
θολογισμού του νοσοκομειακού χάρτη της χώ
ρας μας», έχει επισημάνει, παράλληλα, (Καθη
μερινή) ότι «έχουμε περιφερειακά νοσοκομεία 
περισσότερα από όσα θα πρέπει να έχουμε»...

ΣΔΙΤ στο όνομα της μείωσης δαπανών
Σε αυτό το φόντο, κυβερνητικές πηγές επι

χειρούν να πείσουν ότι «δεν τίθεται ζητήματα 
κλεισίματος των νοσοκομείων», προβάλλο
ντας ωστόσο την αναγκαιότητα των Συμπρά
ξεων του Δημοσίου με τον Ιδιωτικό Τομέα 
(ΣΔΙΤ) με το πρόσχημα «ότι έτσι θα βελτιω
θούν οι παρεχόμενες υπηρεσίες και θα μειω
θούν οι δαπάνες στο ΕΣΥ». Ο ίδιος ο πρωθυ
πουργός άλλωστε -στη σκιά της κυβερνητικής 
απροθυμίας για ουσιαστική ενίσχυση των νο
σοκομείων τους 19 μήνες της πανδημίας- έχει 
αναδείξει «ως παρακαταθήκη για την επόμενη 
ημέρα» ότι τα «ιδιωτικά νοσοκομεία μπήκαν 
πια σε τακτικές εφημερίες του Εθνικού Συστή
ματος Υγείας».

Σημειώνεται ότι ο νέος υπουργός Υγείας 
Θάνος Πλεύρης -ως νομικός σύμβουλος του

Άδωνι Γεωργιάδη στο υπουργείο- είχε επε
ξεργαστεί σχέδιο που αφορά την εκχώρηση 
τομέων και διοίκησης στους ιδιώτες με την 
ταυτόχρονη ένταξη ιδιωτικών κλινικών στα 
νοσοκομεία.

Το σχέδιο Πλεόρη από ίο 2013
Ο κ. Πλεύρης, εκείνη τη σκληρή μνημονιακή 

εποχή (2013), αναφερόμενος στη «δυνατότητα 
σύμπραξης φορέων Υγείας με τα νοσοκομεία 
του ΕΣΥ» υποστήριζε, σε συνέδριο της Εθνικής 
Σχολής Δημόσιας Υγείας, ότι «το μέλλον βρί
σκεται σε αυτήν τη σύμπραξη»! Υποστήριζε δε 
ότι δεν υπάρχει «εθνικό», αλλά «κρατικό» σύ
στημα Υγείας και παρουσίασε τις ΣΔΙΤ σαν συ
μπλήρωμα του δημόσιου συστήματος Υγείας.

Κατά τον σύμβουλο, τότε, του υπουργού 
Υγείας, οι ΣΔΙΤ θα μπορούσαν να λειτουργή
σουν ως εξής:

* Με ένταξη, κατόπιν κατηγοριοποίησης, 
ιδιωτικών κλινικών στο ΕΣΥ.

* Λειτουργία του ΕΟΠΥΥ ως αγοραστή και 
όχι ως παρόχου υπηρεσιών Υγείας.

* ΣΔΙΤ σε επιλεγμένα νοσοκομεία του ΕΣΥ. 
Για παράδειγμα, με τη χρήση χώρων των δη
μόσιων νοσοκομείων από ιδιώτες με συμβά
σεις τύπου μίσθωσης, όπου θα μπορούν να κά
νουν χειρουργικές επεμβάσεις τα απογεύματα 
«προκειμένου τα νοσοκομεία να εξοικονομή-
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1  CJP
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-09-2021

Αύξηση
θανάτων

2.170
νέα κρούσματα. Ο συνολικός 

αριθμός των κρουσμάτων 

ανέρχεται σε 609.519

θάνατοι (από 37 προχθές), που 

ανεβάζουν στους 14.060 τους 

νεκρούς της πανδημίας

384
οι διασωληνωμένοι ασθενείς. 

Οι 343 είναι ανεμβολίαστοι ή 

μερικώς εμβολιασμένοι

Βραχυκύκλωμα στις γραμμές 
της υποχρεωτικότητας
Γαλάζια διγλωσσία και σύγχυση στο σκέλος ιης πιθανής επέκτασης της υποχρεωτικότητας 
του εμβολιασμού, με τους Οικονόμου και Πέτσα να εκπέμπουν διαφορετικά 
μηνύματα. Στροφή του κυβερνητικού εκπροσώπου μέσα σε λίγα 24ωρα

Ε
μπλεξαν οι κυβερνητι
κές γραμμές στο σκέλος 
του εμβολιασμού, κα
θώς υψηλόβαθμοι αξιω- 
ματούχοι εκπέμπουν διαφορετικά 

σήματα έναντι της προοπτικής 
επέκτασης της υποχρεωτικότη
τας. «Όχι, δεν είναι στη σκέψη μας 
να έχουμε ανακοινώσεις στο επό
μενο διάστημα για την επέκταση 
της υποχρεωτικότητας» επισήμα- 
νε χθες ο κυβερνητικός εκπρόσω
πος, σε αντιδιαστολή με το σχετι
κό παράθυρο που άνοιγε ο ίδιος 
στις αρχές της εβδομάδας! Ο 
Γιάννης Οικονόμου προτίμησε 
να δώσει έμφαση «στην υλοποίη
ση όλων όσα έχουμε μελετήσει με 
τους αρμόδιους και έχουμε εξαγ
γείλει από τις 13 Σεπτεμβρίου, 
που ξεκινάει η ημέρα εφαρμογής 
των μέτρων».Όπως είπε, «η υπο- 
χρεωτικότητα ισχύει για τους

υγειονομικούς, για τους πολύ συ
γκεκριμένους λόγους που έχουμε 
πει». Δεν έκρυψε δε τον κυβερνη
τικό πανικό ενόψει της επιστρο
φής των μαθητών στα θρανία επι- 
σημαίνοντας ότι «ο προσανατολι
σμός της κυβέρνησης στρέφεται 
καταρχάς στον εμβολιασμό των 
ανηλίκων», αλλά και «στις προ
σπάθειες για να πείσουμε, να πα
ρακινήσουμε τις οικογένειες και 
τα παιδιά να εμβολιαστούν»...

Σε διαφορετικό μήκος 
κύματος ο Πέτσας

Σε παράλληλο χρόνο, ωστόσο, 
ο υφυπουργός Εσωτερικών και 
πρώην κυβερνητικός εκπρόσω
πος Στέλιος Πέτσας άφηνε ανοι
χτό το ενδεχόμενο της υποχρεω
τικότητας του εμβολιασμού και σε 
άλλους κλάδους εργαζόμενων! 
«Όσον αφορά κατηγορίες όπως η

εστίαση, παραμένει στο τραπέζι το 
θέμα της υποχρεωτικότητας, αλλά 
σε πολύ μεγάλο βαθμό ενόψει του 
φθινοπώρου αυτό το ζήτημα θα το 
λύσει η αγορά από μόνη της» είπε 
χαρακτηριστικά. Εξέφρασε δε την 
ελπίδα, κλείνοντας ταυτόχρονα το 
μάτι προς τους εργοδότες, ότι 
«πολύ μεγάλο ποσοστό θα είναι 
εμβολιασμένο, γιατί δεν θα θέ
λουν οι επιχειρηματίες να ρισκά
ρουν την τσέπη τους και οι εργα
ζόμενοι τη δουλειά τους»...

Ο αναπληρωτής υπουργός 
Εσωτερικών υπογράμμισε ωστό
σο ότι είναι «τεράστιο θέμα και οι 
ανεμβολίαστοι στην αστυνομία, 
γεγονός που υποσκάπτει την 
αξιοπιστία των ελέγχων και δημι
ουργεί αντιδράσεις στους πολίτες 
που καλούνται να ελεγχθούν». 
Όπως σημείωσε μάλιστα, «θα 
πρέπει να εξεταστεί η υποχρεωτι-

κότητα των εμβολιασμών σε πολ
λές κατηγορίες εργαζομένων 
στον δημόσιο τομέα που είναι σε 
πρώτη επαφή με τους πολίτες»!

Το οξύμωρο είναι ότι, μόλις την 
περασμένη Δευτέρα, ο κ. Οικονό
μου τόνιζε πως «οι επιλογές για 
την επέκταση της υποχρεωτικό
τητας είναι υπαρκτές παντού», 
στη σκιά της χαμηλής εμβολιαστι- 
κής κάλυψης του πληθυσμού που 
μετά βίας αγγίζει το 55%. Σημεί
ωνε μάλιστα ότι «υπάρχει επιλογή 
υποχρεωτικότητας και για τους 
εκπαιδευτικούς αν παραστεί ανά
γκη», χωρίς να αποκλείει από το 
σχετικό κάδρο ακόμα και τους ιε
ρείς! Μόλις προχθές δε οι ένοικοι 
του Μαξίμου επεσήμαιναν ότι 
«εξετάζεται ο εμβολιασμός στον 
στρατό, την αστυνομία, γενικότε
ρα στα σώματα ασφαλείας»...

Κώστας Σαββόπουλος

σουν πόρους». Σε αυτή τη διαδικασία μπορούν 
να πάρουν μέρος και οι γιατροί ΕΣΥ του νοσο
κομείου και «λοιποί γιατροί ιδιώτες»...

Τα ευρωπαϊκά κονδύλια 
ως περιτύλιγμα

Στο αντικοινωνικό σχέδιο της κυβέρνησης 
αναμένεται να τοποθετηθεί το λαμπερό περι
τύλιγμα του ταμείου ανάκαμψης. Όπως ανα
φέρουν κυβερνητικές πηγές, τους επόμενους 
μήνες το υπουργείο Υγείας «προετοιμάζεται να 
κάνει το μεγάλο βήμα στην ανασυγκρότηση της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας καθιερώνο
ντας σύγχρονα Κέντρα Υγείας με 24ωρη λει
τουργία και οικογενειακό γιατρό, καθώς η Ελ
λάδα θα εισπράξει άμεσα 272 εκατ. ευρώ από 
το ευρωπαϊκό ταμείο ανάκαμψης, τα οποία 
προορίζονται μόνο για την ΠΦΥ».

Παράλληλα, ο κ. Μητσοτάκης αναμένεται να 
εστιάσει στον ψηφιακό μετασχηματισμό του 
ΕΣΥ, στο όνομα της μείωσης της γραφειοκρα
τίας. Γαλάζιοι κύκλοι παραπέμπουν στον «ατο
μικό Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας, τα e-ραντε- 
βού και την ανάπτυξη της τηλεϊατρικής».

Υπενθυμίζεται ότι η ΠΟΕΔΗΝ τονίζει πως 
«ο πρωθυπουργός της χώρας ανεβαίνει στη 
Θεσσαλονίκη να εγκαινιάσει για τρίτη φορά 
τηνΈκθεση με τη δημόσια Υγεία και Πρόνοια 
να βρίσκονται στην κόψη του ξυραφιού»...
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Στόχος η αύξηση εμβολιασμένων μαθητών
Χαμηλά έως τώρα τα ποσοστά σε παιδιά 12-14 ετών (13%) και 15-17 ετών (25%) - Νέο μήνυμα Κεραμέως στους γονείς

Στην τελική ευθεία για το πρώτο κουδούνι της νέας σχολικής χρονιάς την προσεχή Δευτέρα. Εκτός από την απολύμανση των χώρων, σημαντικός παράγοντας 
για την ασφαλή λειτουργία των σχολικών μονάδων είναι η τήρηση των πρωτοκόλλων του ΕΟΔΥ και ο εμβολιασμός των εφήβων.

Στον εμβολιασμό των μαθητών στρέ
φεται το ενδιαφέρον καθώε βρι
σκόμαστε στην τελική ευθεία για 
το πρώτο κουδούνι τηε νέαε σχο- 
λικήε χρονιάε την προσεχή Δευ
τέρα. Χθεε η υπουργόε Παιδείαε 
Νίκη Κεραμέωε απηύθυνε νέο μή
νυμα στουε γονείε για εμβολιασμό 
των παιδιών, καθώε τα έωε τώρα 
ποσοστά είναι χαμηλά.

Συγκεκριμένα, ο υφυπουργόε 
Ψηφιακήε Διακυβέρνησηε, Γιώργοε 
Γεωργαντάε, μιλώνταε χθεε στον 
ΣΚΑΪ ανέφερε ότι «μέχρι στιγμήε 
έχουν εμβολιαστεί 48.000 παιδιά 
ηλικίαε 12-14 ετών, 88.000 παιδιά 
ηλικίαε 15-17 ετών και 405.000 ηλι
κίαε 18-24 ετών, διαμορφώνονταε

Το υπουργείο Παιδείας 
δίνει βάρος στον αυστη
ρό έλεγχο στην περί
πτωση που βρεθεί κρού
σμα σε ένα τμήμα και όχι 
στην αναστολή λειτουρ
γίας του σχολείου.

τα ποσοστά εμβολιασμού στο 13%, 
το 25% και το 50% αντίστοιχα», 
υπογραμμίζονταε ότι η συμμετοχή 
των παιδιάτρων στο εμβολιαστικό 
πρόγραμμα αναμένεται να δώσει 
μεγάλη ώθηση.

«Τα παιδιά μαε 12 ετών και άνω 
μπορούν να εμβολιαστούν, να προ

στατεύσουν τουε ίδιουε και τιε οι- 
κογένειέε τουε. Κάνουμε το εμβόλιο 
- προστατευόμαστε - συνεχίζουμε 
να μαθαίνουμε με ασφάλεια. Στο 
emvolio.gov.gr/neoi μπορείτε να 
βρείτε 16 σχετικέε ερωτήσειε και 
απαντήσειε από την Εθνική Επι
τροπή Εμβολιασμών», έγραψε στον

λογαριασμό τηε στο Facebook η κ. 
Κεραμέωε, αναφερόμενη στην προ 
ημερών παρουσίαση διευκρινίσεων 
για τον εμβολιασμό των μαθητών.

Το υπουργείο Παιδείαε, όπωε 
προκύπτει από τα υγειονομικά 
πρωτόκολλα του ΕΟΔΥ στα σχο
λεία, δίνει βάροε στον αυστηρό

έλεγχο των μαθητών στην περί
πτωση που βρεθεί κρούσμα σε ένα 
τμήμα και όχι στην αναστολή λει- 
τουργίαε του. Ωστόσο υπάρχει ανη
συχία πωε οι γονείε θα φοβηθούν 
και θα αντιδράσουν ζητώνταε να 
κλείσει το τμήμα εάν υπάρξουν 
πολλά κρούσματα μαθητών σε ένα

τμήμα, αλλά όχι οι μισοί - όπωε 
ορίζει το νέο πρωτόκολλο για την 
αναστολή τμήματοε.

Ενόψει τηε νέαε χρονιάε η αρ
μόδια υφυπουργόε Παιδείαε Ζέττα 
Μακρή συναντήθηκε με τα Δ.Σ. τηε 
ΟΛΜΕ και τηε ΔΟΕ. Οι συνδικαλι- 
στέε εμμένουν ότι δεν υπάρχει ορ

θή προετοιμασία, επικρίνονταε το 
υπουργείο ότι δεν λαμβάνει μέτρα 
για μείωση των μαθητών ανά τμή
μα, παρότι ο μέσοε όροε σε μία αί
θουσα είναι 25 με 27 παιδιά.

Αυστηρή κριτική
Η κυβέρνηση δέχεται την κρι

τική τηε αντιπολίτευσηε. Οι τομε- 
άρχεε Παιδείαε του ΣΥΡΙΖΑ Νίκοε 
Φίληε και Μερόπη Τζούφη σε κοινή 
δήλωσή τουε ανέφεραν ότι «με την 
επιστημονική κοινότητα να ανησυ
χεί και το παράδειγμα των ΗΠΑ - 
όπου 252.000 παιδιά νόσησαν με
τά το Ιο κουδούνι- να τρομάζει, το 
υπουργείο Παιδείαε διακινεί και πά
λι παραπλανητικά στοιχεία για τον 
μέσο όρο των μαθητών ανά τάξη. 
Περίπου ένα εκατομμύριο παιδιά, 
ειδικά στα αστικά κέντρα, στοιβά
ζονται σε τάξειε των 18-30 μαθη
τών και το υπουργείο Παιδείαε δεν 
έπραξε απολύτωε τίποτα ώστε να 
επιτευχθεί η αραίωση του μαθητι
κού πληθυσμού. Αντιθέτωε, πέρυ
σι η κυβέρνηση είχε προχωρήσει 
με νόμο στην αύξηση του αριθμού 
των μαθητών στα νηπιαγωγεία και 
τα δημοτικά, ενώ φέτοε προχωρεί 
σε καταργήσειε και συγχωνεύσειε 
σχολείων, ακόμα και στην πυρό
πληκτη Εύβοια. Αλλα ουσιαστικά 
μέτρα υγειονομικήε προστασίαε 
δεν υπάρχουν. Ούτε αξιόπιστοε 
μηχανισμόε ιχνηλάτησηε, ούτε 
επιπρόσθετο προσωπικό καθαρι- 
ότηταε, ούτε -φυσικά- αραίωση 
των μαθητών».

Ευρωπαϊκό «όχι» σε υγειονομικό προσωπικό

Η ουσία των προσφυγών κατά της ελληνικής νομοθεσίας για τον υποχρεωτικό εμβολιασμό θα κριθεί σε δεύτερο χρόνο.

Του ανταποκριτή μας στις ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ
ΓΙΑΝΝΗ ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΥ

ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ. Το Ευρωπαϊκό Δικα
στήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώ
που απέρριψε αιτήματα προσωρι- 
νήε δικαστικήε προστασίαε που 
υπέβαλαν Ελληνεε υγειονομικοί 
κατά του υποχρεωτικού εμβολια
σμού. Το δικαστήριο, όπωε έγινε 
γνωστό χθεε, δέχθηκε δύο σχετικά 
αιτήματα στιε 2 Σεπτεμβρίου από 
30 εργαζομένουε στον υγειονομι
κό τομέα, μεταξύ των οποίων 18 
ιδιώτεε γιατροί και 12 εργαζόμε
νοι σε δημόσιεε δομέε.

Επικαλούμενοι τα άρθρα 2 (δι
καίωμα στη ζωή), 3 (απαγόρευ
ση απάνθρωπηε και εξευτελιστι- 
κήε μεταχείρισηε), 4 (απαγόρευση 
τηε δουλείαε και τηε αναγκαστι- 
κήε εργασίαε), 5 (δικαίωμα στην 
ελευθερία και την ασφάλεια), 6 
(δικαίωμα σε μια δίκαιη δίκη), 8 
(δικαίωμα στον σεβασμό τηε ιδι- 
ωτικήε και οικογενειακήε ζωήε) 
και 14 (απαγόρευση των διακρί
σεων), οι υγειονομικοί διαμαρτύ
ρονται κατά του υποχρεωτικού 
εμβολιασμού ωε προϋπόθεση για 
να συνεχίσουν να ασκούν τα κα- 
θήκοντά τουε. Ζήτησαν, δε, την 
άμεση αναστολή εφαρμογήε τηε 
νομοθεσίαε.

Ωστόσο, την περασμένη Τρίτη, 
το Δικαστήριο του Στρασβούργου 
απέρριψε τα αιτήματά τουε για 
προσωρινή δικαστική προστασία. 
Οπωε αναφέρεται στην ανακοίνω
ση του ΕΔΔΑ, το δικαστήριο πα
ρέχει τέτοιου είδουε προστασία 
μόνο σε «εξαιρετικέε συνθήκεε», 
όταν οι προσφεύγοντεε απειλού-

Απορρίφθηκαν αιτήματα 
προσωρινής δικαστικής 
προστασίας που υπέβα
λαν Ελληνες γιατροί και 
εργαζόμενοι σε δομές 
υγείας κατά του υποχρε
ωτικού εμβολιασμού.

νται «με μη αναστρέψιμη βλάβη». 
Η ουσία των αγωγών κατά τηε ελ- 
ληνικήε νομοθεσίαε για τον υπο
χρεωτικό εμβολιασμό θα κριθεί σε 
δεύτερο χρόνο.

Υπενθυμίζεται ότι τον περασμέ
νο Απρίλιο το δικαστήριο είχε πά

ρει θέση για πρώτη φορά σε υπό
θεση που αφορούσε υποχρεωτικό 
εμβολιασμό. Στην υπόθεση εκείνη, 
που αφορούσε τον υποχρεωτικό 
εμβολιασμό παιδιών κατά εννέα 
ασθενειών και την επιβολή κυρώ
σεων για τη μη τήρησή του, οι δι- 
καστέε έκριναν ότι τα μέτρα τηε 
τσεχικήε κυβέρνησηε (πρόστιμα, 
αποκλεισμόε από βρεφονηπιακούε 
σταθμούε) δεν παραβιάζουν το άρ
θρο 8 (δικαίωμα στον σεβασμό τηε 
ιδιωτικήε και οικογενειακήε ζωήε). 
Στην απόφαση εκείνη, μάλιστα, το 
δικαστήριο είχε σημειώσει ότι ο 
υποχρεωτικόε εμβολιασμόε μπο
ρεί να θεωρηθεί «αναγκαίοε σε μια 
δημοκρατική κοινωνία», διατύπω
ση με προφανείε προεκτάσειε σχε

τικά με τον εμβολιασμό κατά τηε 
COVID-19. Η απόφαση του ΕΔΔΑ 
σχετικά με τον υποχρεωτικό εμ
βολιασμό ακολουθεί αντίστοιχη 
ετυμηγορία του Συμβουλίου τηε 
Επικρατείαε. Το Τμήμα Αναστολών 
του ΣτΕ, σε σχηματισμό ολομέλει- 
αε, απέρριψε την 1η Σεπτεμβρίου 
αιτήσειε που είχαν καταθέσει μέ
λη του ιατρικού, νοσηλευτικού και 
λοιπού προσωπικού των δομών 
υγείαε, ζητώνταε αναστολή τηε 
απόφασηε που επιβάλλει υποχρεω
τικό εμβολιασμό των εργαζομένων 
στον χώρο τηε υγείαε. Ανάλογη 
αίτηση έχει καταθέσει και η ΠΟ- 
ΕΔΗΝ στο Συμβούλιο τηε Επικρα- 
τείαε, η οποία έχει προσδιοριστεί 
να συζητηθεί στιε 8 Οκτωβρίου.

Ελλείψεις σε δημόσιες μονάδες υγείας
ιδιαίτερα υποστελεχωμένεε είναι οι 
μονάδεε υγείαε τηε Κεντρικήε Μα- 
κεδονίαε μετά την εφαρμογή του 
μέτρου τηε αναστολήε για όσουε 
εργαζομένουε δεν έχουν εμβολια
στεί, σύμφωνα με τα στοιχεία που 
δημοσίευσε χθεε η ΠΟΕΔΗΝ (Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων). Συγκεκρι
μένα, 5.305 εργαζόμενοι στον τομέα 
Υγείαε έχουν τεθεί σε αναστολή 
εργασίαε, ποσοστό 5,8% του συ
νόλου. Πρόκειται για 447 γιατρούε, 
2.700 άτομα νοσηλευτικό προσω
πικό και 879 διοικητικούε υπαλλή- 
λουε. Από τα στοιχεία που αναφέρει 
η ΠΟΕΔΗΝ φαίνεται ωστόσο ότι το 
πρόβλημα είναι πιο έντονο στην

Πιο έντονο το πρόβλημα 
στην Κεντρική 
Μακεδονία, σύμφωνα 
με την ΠΟΕΔΗΝ.

Κεντρική Μακεδονία. Ενδεικτικά:
- Στο ΓΝΘ Ιπποκράτειο σε σύνολο 
2.000 εργαζομένων βρίσκονται 125 
σε αναστολή και όπωε επισημαίνε- 
ται υπάρχει σοβαρή έλλειψη προ
σωπικού σε όλουε τουε κλάδουε. 
Από τιε 9 αίθουσεε χειρουργείου 
λειτουργούν μόνο οι 3.
- Στο ΠΓΝΘ ΑΧΕΠΑ, το οποίο εί
ναι νοσοκομείο αναφοράε COVID,

έχουν τεθεί σε αναστολή 110 εργα
ζόμενοι σε σύνολο 1.800. Επίσηε, 
στο νοσοκομείο νοσούν εργαζόμε
νοι που έχουν εμβολιαστεί καθώε 
και δύο ανεμβολίαστοι. Από τιε 10 
χειρουργικέε αίθουσεε λειτουργούν 
οι μισέε, ενώ στιε εφημερίεε υπάρ
χουν ελάχιστα διαθέσιμα κρεβάτια.
- Στο ΓΝΘ Παπαγεωργίου έχουν τε
θεί σε αναστολή 157 εργαζόμενοι 
σε σύνολο 2.000, και όπωε αναφέρει 
η ΠΟΕΔΗΝ «τα κενά καλύπτονται 
με αναστολή αδειών και αναδόχουε 
από ιδιωτικέε εταιρείεε στην τεχνι
κή υπηρεσία». Ταυτόχρονα είναι 
κλειστέε οι 8 χειρουργικέε αίθου
σεε από τιε 14.
- Στο ΓΝΘ Παπανικολάου υπάρχει

δυσλειτουργία στιε 2 πνευμονολο- 
γικέε COVID κλινικέε λόγω του ότι 
είναι σε αναστολή 12 εργαζόμενοι.
- Στο Γ.Ν. Σερρών δεν έχουν εμ- 
βολιασθεί 49 άτομα από τουε 490 
εργαζομένουε. Πολλά χειρουργεία 
αναβάλλονται λόγω έλλειψηε καρ
διολόγων.
- Στο Γ.Ν. Εδεσσαε έχει τεθεί σε 
αναστολή ο διευθυντήε τηε Νεφρο- 
λογικήε Κλινικήε και του αναισθη- 
σιολογικού, καθώε και έναε καρ- 
διολόγοε.
- Στο Κέντρο Υγείαε Ηρακλειάε η 
μοναδική επισκέπτρια υγείαε βρί
σκεται σε αναστολή εργασίαε, όπωε 
και στο Παλαιοχώρι η μοναδική δι
οικητική υπάλληλοε.

Σταθερά τα κρούσματα, 
υψηλότερα οι θάνατοι
Σταθεροποίηση τηε πορείαε τηε 
πανδημίαε, λίγο πριν από το 
άνοιγμα των σχολείων, το οποίο 
αναμένεται να φέρει αύξηση 
κρουσμάτων λόγω αυξημένων 
ελέγχων, περιγράφουν οι ειδι
κοί ωε το κύριο χαρακτηριστι
κό τηε τρέχουσαε επιδημιολο- 
γικήε εικόναε.

Καταγράφηκε σημαντική 
μείωση τηε τάξηε του 20% των 
κρουσμάτων κορωνοϊού για δεύ
τερη συνεχή εβδομάδα, σύμφω
να με την επίσημη ενημέρωση 
του υπουργείου Υγείαε, ωστόσο 
αυξήθηκαν οι θάνατοι κατά 20%- 
30% και οι διασωληνώσειε κατά 
6% αυτή την εβδομάδα σε σχέ
ση με την προηγούμενη. Σύμ
φωνα με τιε ανακοινώσειε του 
ΕΟΔΥ, χθεε τα νέα κρούσματα 
ήταν 2.170 σε όλη τη χώρα και 
το τελευταίο 24ωρο έχασαν τη 
ζωή τουε 43 άτομα, ενώ 384 νο
σηλεύονται διασωληνωμένοι.

Η Βάνα Παπαευαγγέλου, κα- 
θηγήτρια Παιδιατρικήε Λοιμω- 
ξιολογίαε και μέλοε τηε Επιτρο- 
πήε Εμπειρογνωμόνων, ανέφερε 
ότι η πορεία τηε πανδημίαε πα
ρουσιάζει σαφή σημάδια σταθε- 
ροποίησηε όσον αφορά τα νέα 
κρούσματα και τιε νέεε εισαγω- 
γέε. Ο δείκτηε θετικότηταε έχει 
μειωθεί σταδιακά από το 3,4% 
στο 2,4%.

Ωστόσο η κ. Παπαευαγγέλου 
τόνισε ότι το άνοιγμα των σχο
λείων θα φέρει αύξηση κρου
σμάτων, κάτι το οποίο είναι ανα
μενόμενο. «Να διευκρινίσω ότι 
είναι απολύτωε αναμενόμενο 
και δεν θα πρέπει να θορυβή
σει το γεγονόε ότι θα καταγρά
φει αύξηση των κρουσμάτων σε 
παιδιά. Κι αυτό θα συμβεί μόνο 
και μόνο εξαιτίαε του συστημα
τικού ελέγχου με εεΐί τεεί», τό
νισε και ζήτησε παράλληλα από 
τουε γονείε να ακολουθήσουν πι
στά τιε οδηγίεε σε σχέση με την 
πραγματοποίηση των αναγκαί
ων δύο εείί ΐεεΐε την εβδομάδα. 
Μάλιστα ανέφερε ότι λόγω τηε 
αύξησηε του αριθμού των τεστ 
θα έχουμε καλύτερη εικόνα τηε 
επιδημιολογικήε επιβάρυνσηε, 
ενώ θα βρεθούν και ασυμπτωμα- 
τικοί φορείε που αυτή τη στιγμή 
κυκλοφορούν στην κοινότητα. 
«Θα υπάρχει συνεχήε επιδημιο- 
λογική επιτήρηση στο σχολικό 
περιβάλλον», σημείωσε.

Προσέθεσε ακόμη ότι πλέον η 
φιλοσοφία τηε λειτουργίαε των

σχολείων έχει αλλάξει σε σχέ
ση με την προηγούμενη χρονιά, 
εφόσον λόγω των εμβολιασμών 
οι συνοικούντεε με τα παιδιά 
ενήλικοι είναι -ή μπορούν να 
είναι- προστατευμένοι και άρα 
δεν χρειάζεται να επιβαρυνθούν 
τα παιδιά με επιπλέον μέτρα.

Η ειδικόε ξεκαθάρισε ότι δεν 
θα κλείνει ένα τμήμα όταν εντο
πίζεται κρούσμα, αλλά θα πραγ
ματοποιείται έλεγχοε στουε μα- 
θητέε.

Εφόσον τηρηθούν τα μέτρα 
(μάσκα - αποστάσειε - προσω
πική υγιεινή) η επιτροπή εμπει
ρογνωμόνων εκτιμά ότι θα κα
ταγράφει μείωση κρουσμάτων

Χθες καταγράφηκαν 
2.170 νέες λοιμώξεις 
στη χώρα, ενώ 
το τελευταίο 24ωρο 
έχασαν τη ζωή τους 
43 άτομα και 384 
νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι.

μετά τιε πρώτεε τρειε εβδομά- 
δεε λειτουργίαε των σχολείων.

Περιοριστικά μέτρα
Στο μεταξύ, από τιε 6 σήμερα 

το πρωί επιβάλλονται αυξημέ
να μέτρα επιδημιολογικήε επι- 
τήρησηε στιε Περιφέρειεε τηε 
Αργολίδαε και Ευρυτανίαε, τα 
οποία θα ισχύσουν έωε την επό
μενη Παρασκευή 16 Σεπτεμβρί
ου την ίδια ώρα. Παρατείνεται 
επίσηε για μια ακόμα εβδομάδα 
η ισχύε των μέτρων στιε περιφε- 
ρειακέε ενότητεε Αχάίαε, Ηλείαε, 
Μεσσηνίαε, Ηρακλείου και στον 
Δήμο Ικαρίαε, λόγω αυξημένου 
επιδημιολογικού φορτίου. Συ
γκεκριμένα, επιβάλλεται απαγό
ρευση κυκλοφορίαε από 1 π.μ. 
έωε και 6 π.μ. και απαγόρευση 
μουσικήε όλο το εικοσιτετράω
ρο σε καταστήματα υγειονομι
κού ενδιαφέροντοε.

Τέλοε, η Βουλή ψήφισε διά
ταξη με την οποία προβλέπε- 
ται η υποχρέωση εμβολιασμού 
για τουε φοιτητέε των ΑΕΙ και 
σπουδαστέε των ΙΕΚ, οι οποίοι 
θα συμμετάσχουν σε κάθε εκπαι
δευτική διαδικασία σε νοσοκο
μεία και ιδιωτικέε δομέε υγείαε.
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1  Πόσοι εργαζόμενοι έχουν βγει σε αναστολή στη
Θεσσαλονίκη και Χαλκιδική

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

342.41 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΣΕ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ - ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ

Πόσοι υγειονομικοί 
έχουν βγει σε αναστολή
Στη δημοσιότητα έδωσε η ΠΟΕΔΗΝ τα στοιχεία για την κατάσταση στα Νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης και Χαλκιδικής, μετά την αναστολή εργαζομένων που δεν έχουν εμβολιαστεί. ΣΕΛ 6



28;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πόσοι εργαζόμενοι έχουν βγει σε αναστολή στη Θεσσαλονίκη και
Χαλκιδική

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-09-2021

Πόσοι εργαζόμενοι έχουν βγει σε
Περίπου 797 υγειονομικοί έχουν τεθεί σε αναστολή

Στη δημοσιότητα έδωσε η ΠΟΕ- 
ΔΗΝ τα στοιχεία για την κατάσταση 
στα Νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης και 
Χαλκιδικής, μετά την αναστολή εργα
ζομένων που δεν έχουν εμβολιαστεί.

Η ΠΟΕΔΗΝ παρουσιάζει τις ελλείψεις 
που υπάρχουν και τα προβλήματα που 
δημιουργούνται λόγω της απουσίας εργα
ζομένων από τη θέση τους μετά την ανα
στολή στην οποία τέθηκαν.

Ως προς τα Νοσοκομεία της Θεσσα
λονίκης έχουν τεθεί σε αναστολή 797 
υγειονομικοί. Αναλυτικά σύμφωνα με 
την ΠΟΕΔΗΝ:

ΓΝΘΙΠΠΟΚΡΑΤΕΙΟ: 125 (σε σύνο
λο 2000) εργαζόμενοι σε αναστολή. 
ΜΕΘ κλίνες 15 covid και 15 κλίνες γενι
κές. Από 9 αίθουσες χειρουργείου λει
τουργούν μόνο 3. Σοβαρή έλλειψη προ
σωπικού σε όλους τους κλάδους. Η ψυ
χιατρική κλινική κλειστή από την έναρξη 
της πανδημίας. Σύμπτυξη πολλών κλινι
κών.

ΠΓΝΘ ΑΧΕΠΑ: Νοσοκομείο αναφο
ράς covid. 110 (σε σύνολο 1800) εργαζό
μενοι σε αναστολή. Εργαζόμενοι πλήρως 
εμβολιασμένοι και 23 με την 1η δόση εμ
βολίου νοσούν επίσης νοσούν και 2 που 
δεν εμβολιάστηκαν.

ΜΕΘ: 15 κλίνες covid και 10 κλίνες 
γενικές. 5 κλειστές χειρουργικές αίθουσες 
από 10. Γενικές εφημερίες με πολύ περιο
ρισμένα διαθέσιμα κρεβάτια, λόγω σύμ
πτυξης κλινικών που λειτουργούν μόνο 
για covid ασθενείς.

Σοβαρές ελλείψεις σε προσωπικό . 
Ανάθεση σε ιδιωτικές εταιρείες ,μετά από 
τις βοηθητικές υποστηρικτικές υπηρεσίες 
( σίτιση, καθαριότητα, ασφάλεια, κλπ) 
αναπλήρωσης εργαζομένων και στη Διοι
κητική και Τεχνική υπηρεσία.

ΓΝΘ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: 157 ( σε 
σύνολο 2000 ) εργαζόμενοι σε αναστολή. 
Τα κενά καλύπτονται με αναστολή αδει
ών και αναδόχους από ιδιωτικές εταιρείες 
στην τεχνική υπηρεσία. ΜΕΘ κλίνες 7

αναστολή στη Θεσσαλονίκη και Χαλκιδική

covid και 11 κλίνες γενικές. 3 κλινικές co
vid. Κλειστές 8 χειρουργικές αίθουσες 
από τις 14.

ΓΝΘ ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ: 157 ( σε
σύνολο 1900 ) εργαζόμενοι σε αναστολή. 
ΜΕΘ κλίνες 20 covid και 10 κλίνες γενι
κές .Δυσλειτουργία στις 2 πνευμονολογι- 
κές covid κλινικές λόγω ότι είναι σε ανα
στολή 12 εργαζόμενοι.

ΓΝΘ ΑΓ. ΠΑΥΔΟΣ : 53 ( σε σύνολο 
400 ) εργαζόμενοι σε αναστολή .Λόγω 
αναστολής αρκετοί υπάλληλοι συνταξιο- 
δοτήθηκαν πρόωρα .Εξαιτίας της σοβα

ρής έλλειψης προσωπικού έγινε συνένω
ση προγραμμάτων εργασίας με σύμπτυξη 
τμημάτων. Από τις 4 χειρουργικές αίθου
σες λειτουργούν μόνο 2 ,λόγω απόσπα
σης αναισθησιολόγων σε άλλα νοσοκο
μεία.

ΜΕΘ γενικές 8 κλίνες.
ΘΕΑΓΕΝΕΙΟ: 40 ( σε σύνολο 400 ) 

εργαζόμενοι σε αναστολή. Σοβαρή υπο- 
στελέχωση σε νοσηλευτικό και παραϊ- 
ατρικό προσωπικό, λόγω συνταξιοδοτή- 
σεων, αναστολών και μεταφοράς 40 περί
που εργαζομένων στο κέντρο ημερήσιας 
νοσηλείας στην περιοχή ΠΥΛΑΙΑ.

ΓΝ ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ: 70 ( σε σύνολο 
400 ) εργαζόμενοι σε αναστολή. 13 γενι
κές κλίνες ΜΕΘ. ( 0 για covid) Προβλή
ματα λειτουργίας λόγω σοβαρής έλλει
ψης προσωπικού ειδικά μετά τις αναστο
λές.

ΨΥΧΙΑΤΡΕΙΟ : 40 (σε σύνολο 940 ) 
εργαζόμενοι σε αναστολή , 20 ανεμβολία- 
στοι σε αναρρωτική. Λόγω των αναστο

λών, σοβαρές ελλείψεις στο νοσηλευτικό 
και στο προσωπικό καθαριότητας.

ΑΓ . ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ : 45 ( σε σύνολο 
500 ) εργαζόμενοι σε αναστολή. 8 κλίνες 
covid στη ΜΕΘ και 4 κλίνες γενικές. Σο
βαρά προβλήματα δημιουργεί η έλλειψη 
προσωπικού στη Διοικητική Υπηρεσία. 
Δυσλειτουργία στην Παθολογική κλινική, 
λόγω μετακίνησης παθολόγου σε άλλο 
νοσοκομείο και μη αναπλήρωσής του.

ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ
ΜΟΥΔΑΝΙΑ: 19 μη εμβολιασθέντες 

στα 60 άτομα, προσωπικού είναι σε ανα
στολή. (5 νοσηλεύτριες, 6 γιατροί, παρα- 
σκευάστριες, μαίες, καθαρίστριες).

ΚΑΣΣΑΝΔΡΕΙΑ : 3 άτομα σε ανα
στολή.

ΠΑΛΑΙΟΧΩΡΙ: Η μοναδική Διοικη
τική υπάλληλος είναι σε αναστολή.

Από κάθε Κ.Υ. μετακινήθηκαν από την 
4η ΥΠΕ, 2 άτομα στο νοσοκομείο Πολυ
γύρου.
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